
NOWY KIEROWNIK SZPITALA 
I NOWE ODDZIAŁY
Kto  zajmie miejsce Grzegorza Szymczaka?

Jakie będą oddziały?
► s. 3 i 10

Straż M iejska w Jarocinie ma 20 lat. W  tym  czasie 
strażnicy nałożyli mandatów na ponad 3,5 min. zł

► s. 3m

3 ,5  MLN Z MANDATÓW
PRZEZ 20 LAT

Nr 38  (1 0 9 3 ) 23  września 2 0 1 1  ISSN 1 2 3 0 -8 5 1 X  N r indexu 3 4 3 8 2 X  Cena 3 ,1 0  zł (w  tym  5%  VAT)

D W U M IE S IĘ C Z N Y  g
KURS TAŃCA
DANCINGOWO-WESELNEGO 

GRATISOWE SPOTKANIE I ZAPISY
PIĄTEK: 30.09.11. GODZ.20.15

J O K  J A R O C I N
PLAC FESTIWALU M U ZY K I ROKOWEJ 
£ * 5 0 6  0 6 8  2 8 9 K0SZT™ /0S0Bę 

w w w . ta n ie c - r e k la m a .p l  Zł

W IC E D Y R E K T O R Z Y  L IC E U M  Z Ł O Ż Y L I W Y P O W IE D Z E N IE

D y re k to r
św ietlicow ym
Były dyrektor Zespołu Szkól 
w Wilkowyi Andrzej 
Dworzyński opiekuje się 
szkolną świetlicą. Dlaczego?

► s. 9

► JAROCIN

Ługi nie chą  
przebudow y
Mieszkańcy osiedla Ługi: 
remont wiaduktów - tak, 
przebudowa
ul. Powstańców Wlkp. - nie.

>  s. 1 3

► ŻERKÓW

Ekw iw alenty  
na dw ie  pompy

W trybie natychmiastowym i bez-podania przyczyn ze swoich stanowisk zrezygnowali 
w miniony piątek wicedyrektorzy Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Jarocinie - Anna 
Janowska i Roman Przybylski. Nie widzą możliwości współpracy z nowym dyrektorem 
- Tadeuszem Ulatowskim.

CZY WICEDYREKTORZY NIE ZM IE N IĄ  ZDANIA?  
CZY TADEUSZ ULATOWSKI BĘDZIE CHCIAŁ Z N IM I WSPÓŁPRACOWAĆ?

► S. 7

Co uśpiło prezesa Jarocin Sport 
Marcina Jantasa? ► s. 6> czytaj na str. 8

http://www.taniec-reklama.pl
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NASZA SONDA ► Czy w  Jarocinie potrzebna jest straż miejska? LIST

Nie potrzeba
strażników
miejskich
Zdaniem większości 
internautów na portalu 
jarocinska.pl, 
w Jarocinie nie 
potrzeba straży 
miejskiej. Takiej 
odpowiedzi udzieliło 
ponad 70% glosujących. 
Przeciwnego zdania 
było ponad 25% osób. 
Oddano 623 głosy.

(kg)

STRAŻ
MIEJSKA

straż
miejska

KO M ENTARZE IN T E R N A U TÓ W  PORTALU WWW. KOM ENTARZE IN T E R N A U TÓ W

20 lat strażników miejskich. 
Dzisiaj jubileusz
IPJ: Straż Miejska na dzisiaj nie spełnia 
moich oczekiwań. Do innych zadań byli 
powoływani a co dzisiaj robią? Fakt że 
są kojarzeni z taksówkami urzędników 
czy zabawą z fotoradarem to tylko ich 
wina. Jestem za całkowitą likwidacją 
tej struktury i zwiększeniem etatów Po
licji. Gdy ja raz prosiłem o interwencję 
to usłyszałem od strażnika takie zdanie: 
„zostań Pan radnym i zrób sam porzą
dek bo my nic na to nie poradzimy". Od 
tego momentu jestem jednym wielkim 
ich przeciwnikiem. A moje wizyty zwią
zane z fotkami moich pracowników to
doprowadzają mnie do....... lepiej nie
napiszę do czego. Nie cierpię ich !!!! 
maras: Do likw idacji. Przez 20 lat 
nie dali się poznać z dobrej strony- 
nie służą mieszkańcom ani miastu. 
NIE PO TO TWORZY SIĘ STRAŻ 
MIEJSKĄ ABY WOZIŁA KONTUZJO
WANEGO VICE BURMISTRZA DO 
DOMU CZY ESKORTOWAŁA OBRAZ 
PO WSIACH!!!!!!!!! !!!!!!!! 
pyra: Czasami robią dobrą robotę.Sam 
widziałem jak zbierali z ulicy pijanego 
osikanego człowieka któremu nikt nie 
chciał pomóc.
carlos: Kurde dobrze że ten fotoradar 
pokrywał koszty ich utrzymania!Nie 
trzeba było dopłacać z podatków zbyt 
dużo a trochę jednak wyłapali piratów 
drogowych!! Misja została spełniona...! 
Tomek: Dostałem kiedyś mandat za 
złe parkowanie na swoim osiedlu. Wg. 
przepisów auto w niewystarczającej 
odległości od przystanku autobuso
wego, więc o słuszności wystawienia

blankietu nie będę dyskutował (przepis 
jest przepis). Poszedłem jednak wyja
śnić sprawę do siedziby SM (zgodnie 
z zostawioną za szybką samochodu 
kartką) i wchodząc, mówiąc „dzień 
dobry” zostałem od razu zjeb od Pana 
za burkiem za mój „występek". Jeśli 
tak się traktuje wszystkich interesan
tów, to gratuluje KULTURY.
Anna: ja też jestem na NIE dla straży 
m iejskiej! nie robią nic a nic. pracują 
do godz. 14.00 o czym śmiało mówią. 
0  interwencję trzeba się prosić a i tak 
nie docierają na zgłoszenie. Po co ich 
utrzymywać? Lepiej dofinansować 
policje.
Janusz: Możecie się ze mną nie zgo
dzić, ale ja uważam, że straż miej
ska jako instytucja jest potrzebna. 
Na pewno wiele tu zamieszczonych 
uwag co do pracy naszych strażników 
jest słusznych. Mam rodzinę i znajo
mych rozrzuconych po całej Polsce 
i mam wielokrotnie okazję widzieć 
jak trudno wiele spraw przepchnąć 
gdy nie ma Straży Miejskiej, a poli
cja ma je w nosie bo ma ważniejsze 
sprawy. Proponuję abyśmy podysku
towali jak reformować to co mamy 
aby ta instytucja działała tak jak tego 
oczekujemy, a nie przekreślajmy jej bo 
zrobimy błąd.

Z a c h o w a n o  o r y g in a ln ą  p is o w n ięk FOTORELACJA
z jubileuszu straży miejskiej 
na str. 3m

Jarociński ogólniak 
bez wicedyrektorów
martyna: Ulatowski dyrektorem? już to budżi 
odpowiednie refleksje... on się nawet do nauki 
wychowania fizycznego nie nadawał a gdzie na 
dyrektora? co się porobiło z tą szkołą? ludzie!!!! 
D.Artagnian: Swoje rezygnacje złożyli na biurku 
nad starosty, byłego burmistrza.,.1 teraz wszystko 
jasne kto rządzi samorządem powiatowym.... 
free wolny: Okręt nie wypłynął jeszcze ze stoczni 
i już tonie!!!!!!!!! Wada'fabryczna? czy kapitan 
do d..y??????????????????
ooooooooo: A kogo obchodzi liceum? Temat niby 
żywy już trzeci miesiąc a kto z decydentów zrobił 
coś mądrego? Nie róbcie sobie kiełbasy wybor
czej!!! Pojmijcie, że młodzi ludzie, licealiści nie 
są tak głupi, jak niektórym się wydaje. I zróbcie 
coś, do cholery, bo idzie wielka ciemność, 
osa: Widać, że w liceum nie radzą sobie z na
wałem obowiązków, nie ma się co dziwić - żeby 
pełnić funkcję dyrektora, trzeba mieć doświadcze
nie, nie jest to taka łatwa praca, jakby się mogło 
wydawać. Nie można też całej pracy zrzucać na 
innych, którzy przecież też nie mają doświad
czenia. Szkoda tylko młodzieży, a najbardziej 
maturzystów, za chwilę muszą dokonać wyboru 
przedmiotów maturalnych Rodzice powinni się 
przeciwstawić tej sytuacji - dla dobra swych dzieci.

Z a c h o w a n o  o r y g in a ln ą  p is o w n ię

O wicedyrektorach w „ogólniaku” 
przeczytasz na str. 8

www.jarocinska.pl
► CZEKAMY NA 

TWOJĄ OPINIĘ

Z a g ło s u j  n a  p o r t a l  ja r o c in s k a .p l
i w y g r a j  c e n n e  n a g r o d y !
Witryna www.jarocinska.pl bierze udział w konkursie „Polski Internet". Zachęcamy naszych czytelników do oddawania głosów. Aby to 
zrobić, wystarczy poświęcić 30 sekund!

JAK GŁOSOWAĆ?
1. Wejdź na stronę: www.polskiinternet.org.pl i kliknij w baner głosowania.
2. Wyświetl kategorię: Portale Informacyjne.
3. Kliknij „Oddaj swój głos” przy naszej stronie (6. od góry), a następnie podaj swój adres e-mail.

Głosować w każdej kategorii można raz dziennie. Zachęcamy do częstego klikania - tym bardziej, że każdy głosujący bierze udział w lo
sowaniu nagród: 2 notebooków, 2 drukarek Canon i wielu innych akcesoriów komputerowych. Im częściej głosujecie, tym większa szansa 
na nagrodę. Głosować można do końca września.
W kategorii Błogi można też zagłosować na Błoga Karola Górskiego, dziennikarza „G.J.”

Ten sam obraz, 
a różne wrażenia

Po trzydziestu latach przybył do 
mojej parafii ten sam obraz Matki Bo
skiej. Tamte lata na długo zapadły mi 
w pamięci. To był prawdziwy kult Matki 
Boskiej, prawdziwy i naprawdę związany 
z wiarą i głębokim przeżyciem ducho
wym. Tym bardzie oczekiwałam kolej
nego nawiedzenia. Tymczasem spotkało 
mnie wielkie, nawet nie potrafię opisać, 
jak wielkie rozczarowanie. Obraz ten 
sam - wciąż smutnie spoglądająca na 
nas Matka Boska. Jednak cała oprawa 
przyjęcia obrazu jakże inna od tamtej 
sprzed lat.

Kiedy zbliżałam się do kościoła na 
kolejne nabożeństwo, idący parafia
nie o niczym innym nie rozmawiali jak 
o zdjęciach, na których byli widoczni. 
Początkowo nie wiedziałam, o czym 
mówią. Jednak moje rozczarowanie na
stąpiło przed kościołem. Wielka wystawa 
fotograficzna i tłumy ludzi sprawdzające, 
kto ile razy został ujęty w czasie powi
tania i nabożeństwa. Przed wejściem 
do kościoła atak kamer. Równoczesne 
nagrywanie z możliwością wywołania 
zdjęć, których jakość była naprawdę 
dobra. W czasie nabożeństwa non stop 
kamera zaglądająca po kilka razy każ
demu w twarz. I słowa misjonarza: 
skupmy się na modlitwie, nie krępujmy 
się kamery, bo zdjęcia to miła pamiątka 
dla każdego. Tego było już za wiele. 
W czasie Pierwszej Komunii Świętej 
dziecka nie wolno robić zdjęć, bo to 
rozprasza. Nie mogłam wcale skupić 
się na modlitwie, gdy co chwilę pro
sto w oczy zaglądało mi przeraźliwe 
światło kamery. Ludzie stojący obok 
też krępowali się tym widokiem. Pod 
koniec nabożeństwa nauka pieśni ko
ścielnej, nawet ładnej. Jednak zabrakło 
czasu choć na jedną chwilę milczenia 
i skupienia się na obcowaniu z obra
zem. Czuwanie było, ale po północy, 
to nie dla osób, które o 6 rano wstają 
do pracy. Jednak komunikat misjona
rza uświadomił mi dlaczego uczy nas 
pieśni. Komunikat: utwór ten specjalnie 
nagrałem w studiu i jest wraz z innymi 
pieśniami /1 7/ na kasecie, którą można 
zakupić przed kościołem, nawet z moją 
dedykacją /30  złotych/. Poza tym za 30 
złotych można nabyć płytę z nagranym 
nawiedzeniem z tej parafii. To są piękne 
pamiątki. Ta część marketingu kłóciła 
się z wcześniejszą nauką - zamiast mo
dlitwy supermarkety i handel. Tu handel 
był dźwignią tej uroczystości. Nie winię 
miejscowego księdza, bo on nie ma nic 
do powiedzenia. Ale Matka Boska na 
pewno nie byłaby zadowolona z faktu, 
że wraz z obrazem podąża karawana 
handlarzy, a nawet autokar z profesjo
nalnym studiem fotograficznym, gdzie do 
północy kilka osób pracuje jak mrówki. 
Jest za co. Każdy parafianin może nabyć 
kasetę, pieśni i zdjęcia -  średnio koszty 
około 100 złotych. Znajoma powiedziała 
mi, że poszła do kościoła, ale jak zoba
czyła ten cyrk, to się wróciła do domu. 
Bo dotrzeć do obrazu i pomodlić się 
w skupieniu, można było tylko poprzez 
kamery. Tak dzieje się w każdej parafii, 
ale czy nikt tego nie zauważa, ludzie 
nie pamiętają, jak wygląda prawdziwa 
modlitwa i medytacja. Wszystko dzieje 
się tylko za przyzwoleniem biskupa, 
a dlaczego - to myślący człowiek wie.

Niestety, to był mój pierwszy i ostatni 
kontakt z obrazem w czasie tegorocznej 
wizyty Matki Boskiej. Wolę już jechać 
do Częstochowy, bo tam handel odby
wa się poza bramami klasztoru. Teraz 
wiem, dlaczego Matka Boska wydała 
mi się smutniejsza niż trzydzieści lat 
temu.

N a zw isko  znane redakc ji

http://www.jarocinska.pl
jarocinska.pl
http://www.jarocinska.pl
jarocinska.pl
http://www.jarocinska.pl
http://www.polskiinternet.org.pl
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► POWIAT

Szpital (prawie) ma kierownika
M ariusz Krasicki zosta ł wy

typowany przez komisję konkur
sową na kierownika jarocińskiego 
szpitala. Z ajm ie m iejsce G rze 
gorza Szym czaka, który m iesiąc 
temu zrezygnował ze stanowiska. 
M ariusz K rasicki je s t o rto p ed ą  
w Specjalistycznym Centrum  D ia
gnostyczno-L eczn iczym  w Po-

znan iu . Jeśli przyjm ie s tanow i
sko kierownika naszego szpitala, 
placów ka w zbogaci się nie tylko 
o szefa , a le także  o ko lejnego  
specjalistę o rtopedę . K andydat 
dosta ł czas d o  środy na  podjęcie 
decyzji, czy przenosi się do pracy 
w Jarocinie .

(ann)

w  P r a w o  i S p r a w ie d l iw o ś ć

Joanna m,eisce 15 usta nr 1

1  W0SIŃSKA
2 .  V Kandydat do Sejmu RP w w w .joanna.w osinska.eu

► D Y Ż U R Y  A P TE K

dyżur (8.00 - 23.00) 

oraz pogotowie pracy 
(23.00 - 8.00)

Od poniedziałku 19 września 
do niedzieli 25 września
APTEKA
przy Powst. Wlkp.
Jarocin
ul. Powstańców Wlkp. 40 
tel. (62) 747-74-73

► Od poniedziałku 26 września 

do niedzieli 2 października
apteka
STYLOWA
Jarocin
ul. Paderewskiego 3a 
tel. 519/109-064

Od poniedziałku do piątku 

w godz. 8 .0 0 -2 2 .0 0 , 
w soboty w godz. 8 .00 - 20.00 
»Convallaria”
Jarocin, ul. Wolności 7/9 
tel. (62) 747-25-63

S tarosta  
i byty radny  
w yrzuceni 
z Platform y

Starosta Mikołaj Szymczak, 
były rad n y  J a n u sz  W ojtczak 
i A rkad iusz  P ią tka  z K o tlina  
zostali wykluczeni z Platform y 
Obywatelskiej.

Taką decyzję podjął Regio
nalny Sąd Koleżeński Regionu 
Wielkopolskiego PO. Wszystkim 
trzem  dz ia łaczo m  p o staw io 
no  iden tyczny  z a rz u t „ n a ru 
szenia sta tu tu  partii” . C hodzi 
o to, że odw ołani - nie zgłosili 
partii chęci startu  w  w yborach 
sam orządow ych z innych list. 
W yrzuconym z PO  przysługuje 
odw ołan ie . Póki co, nie w ia
dom o, czy skorzystają z tego 
praw a.

(nba)

^ E g O Ł ®  P ® 9  P D g 5  D Ł O T W
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Niezależnie od o pc ji p o lity c z n e j ja k ą  pop ie rasz - DOŁĄCZ!
Z a p ro te s tu j z n a m i!

23,09, w  na jb liższy p ią te k , o godz.: 9 :00  p rz y jd ź  na u licę  
Poznańską/ Lachowskiego, p rz y  p rze jśc iu  d la  pieszych.

Chodząc przez pasy  za b loku jm y  p rze jazd  przez Ja ro c in .

Zwróćmy uwagę na nasz problem!

PRZEJDŹ RAZ PRZEZ PASY NIECH ZMĄDRZEJĄ URZĘDASY

8■&

zap raszam  do w spóln ej w a lki o n aszą obw odn icę

Krzysztof Kłosowski
RuchPaiikota

» ! ' t «

" j W l y

* - ' £ > 2  s

J e s i e ń
IT H F  •’ ’  '  I

A p te k a  „P o d  Z e g a re m "

p o n . - p t .  8 : 0 0  -  2 0 : 0 0  ul. R ynek 14

s o b .  8 : 0 0  - 1 4 : 0 0  63 700 Jarocin
te l. 6 2  7 4 7  2 7  1 6

1 6 "SYLIM A R O L 70x30 tab l.

T - i o w y

C H LO R C H IN A LD IN  20 tab l

i
W spom aga jąco  w  zabu rzen iach  j 

czynności i p rze w le k łych  
s tanach zapa lnych  w ą tro b y .

W skazan iam i d o  s to so w a n iu  

c h lo rc h in a ld in u  są s ta n y  s
zapa lne  ja m y  u s tn e j,

za pa len ie  dz iąse ł, p łe śn ia w k i, I  
grzyb ica  ja m y  u s tn e j i g a rd ła  j 
po  leczen iu  a n ty b io ty k a m i.

SYLIM A R O L 35x60  tab l.

< C h lo rch in a ld irf

[8 ,9 5
FERVEX 8 sasz. V IC A R D  TO N IK  850 ml 1

( i
D oraźne leczen ie  o b ja w ó w  grypy, 

P rzezięb ien ia i s ta n ó w  g ry p o p o d o b n y c h  
(bó l g łow y, gorączka, za pa len ie  b ło n y  

ś luzow e j nosa i ga rd ła ) u do ro s łych  

' dz ieci p o w yże j 15 la t. M oże  być s to so w a n y  

przez c h o rych  na cukrzycę .

W ita ln o ś ć . B io co m p le x  z ió ł i w ita m in . 

K o m p le kso w y  p re p a ra t w zm a cn ia ją cy  
d la  osó b  po  50 ro k u  życia.

2 5 ,0 0

W spom aga jąco  w  zaburzen iach  
czynnośc i i p rze w le k łych  

s tanach zapa lnych  w ą tro b y .

8 ,9 5

W
S Y L IM A R O L  35'mii

L tablolłu (frazowane

C H O LIN EX  24 p asty lk i
Stany za pa lne  b ło n y  ś lu zo w e j 

ja m y  u s tn e j i ga rd ła . Ból i o b rzęk  
g a rd ła  to w a rzyszą cy  s ta n o m  

zapa lnym . W spom aga jąco  w  

a n ty b io ty k o te ra p ii zakażeń b ło n y  

ś lu zo w e j ja m y  u s tn e j i gard ła  

w y w o ła n y c h  przez n ie k tó re  
d ro b n o u s tro je .

http://www.jarocinska.pl
http://www.joanna.wosinska.eu
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Popełniła samobójstwo?
► CIAŁO MIESZKANKI POWIATU JAROCIŃSKIEGO WYŁOWIONE W  GOŁUCHOWIE

WIEŚCI
K R Y M IN A LN E

K ra d li w  sk le p a c h
J| D o  d w ó c h  d ro b n y c h  k ra d z ie ż y  
d o s z ło  5  w rz e ś n ia  w  ja ro c iń s k ic h  

m a rk e ta c h .  N a  p ie rw s z e g o  z ło 

d z ie ja  n a ło ż o n o  m a n d a t  w  w y s o 

ko ś c i 1 0 0  z ł.  W o b e c  d ru g ie j o s o b y  

s k ie ro w a n o  w n io s e k  o  u k a ra n ie  d o  

s ą d u ,  p o n ie w a ż  b y ła  b e z d o m n a .

J e c h a li z p ro m ila m i
21 D w ó c h  n ie trz e ź w y c h  ro w e rz y 
s tó w  z  g m in y  J a ra c z e w o  z a trz y m a 

ła  ja ro c iń s k a  p o l ic ja  7  w rz e ś n ia  

w  P o rę b ie . T a d e u s z  M . m ia ł  3 , 2 1  

p r o m ila  a lk o h o lu ,  a J a n  S . -  2 , 1 6  

p r o m i la .  W  u b ie g ły m  t y g o d n iu  

f u n k c jo n a r iu s z e  n a m ie r z y l i  n a 

s tę p n y c h .  P ie rw s z y m  b y ł R o m a n  

C . z  J a ro c in a  ( 2 ,2 5  p r o m ila ) ,  d r u 

g im  -  R o c h  K . z  S ie d le m in a  ( 0 ,3 6  

p r o m ila ) .

J| N ie trz e ź w y c h  k ie ro w c ó w  c z te 
rech  k ó łe k  z a trz y m a n o  w  u b ie g ły m  

ty g o d n iu  p ię c iu .  M a r ta  R z  P a rzę

c z e w a  p o  p i ja k u  p r o w a d z iła  re 

n a u lt  la g u n ę . M ia ła  1 ,0 5  p ro m ila  

a lk o h o lu .  J a c e k  R z  J a ro c in a , k ie 

ru ją c y  v o lk s w a g e n e m  p o lo ,  m ia ł 

2 ,1  p ro m ila .  J a d ą c y  o p le m  a s trą  

M a riu s z  N . z  C e re k w ic y  n a d m u c h a ł 

3 ,6 1  p ro m ila .  R a fa ł M . z  O s tro w a  

W ie lk o p o ls k ie g o ,  p o ru s z a ją c y  s ię  

v o lk s w a g e n e m  tra n s p o r te re m , m ia ł 

2 , 7 9  p ro m ila . P o lic ja  za trz y m a ła  też  

P a try k a  W . z  W ita s z y c . M ę ż c z y z n a  

n a d m u c h a ł 0 , 9 7  p ro m ila .  J e c h a ł 

s a m o c h o d e m  m a rk i fo rd  e s c o rt.

P o trą ce n ie  p iesze j
21 S ta rs z ą  k o b ie tę  p o t rą c ił w  N o 
w y m  M ie ś c ie  n a  r y n k u  k ie ro w c a  

o s o b o w e g o  n is s a n a .  M ę ż c z y z n a  

w y k o n y w a ł m a n e w r  c o fa n ia .  P o 

s z k o d o w a n a  n ie  z o s ta ła  je d n a k  

p o w a ż n ie  r a n n a .  D o  z d a r z e n ia  

d o s z ło  w  p ią te k  1 6  w rz e ś n ia  o k . 

g o d z . 1 1 . 0 0 .

K o liz ja  w y g lą d a ła  
p o w a żn ie
2| N a  d r o d z e  k r a jo w e j  n r  1 1  
p rz e d  N o w y m  M ia s te m  k ie r u ją 

c a  f ia t e m  s e ic e n to  n ie  u s tą p i ła  

p ie rw s z e ń s tw a  p rz e ja z d u  i w je 

c h a ła  p o d  fo rd a  t r a n s i ta .  M im o  

ż e  z d a rz e n ie  w y g lą d a ło  p o w a ż n ie  

-  n ik t  n ie  z o s ta ł ra n n y . 2 1 - le tn ią  

m ie s z k a n k ę  g m in y  N o w e  M ia s to  

u k a ra n o  m a n d a te m  w  w y s o k o ś c i 

5 0 0  z ł.  W y d a rz e n ie  m ia ło  m ie js c e  

1 6  w rz e ś n ia  o  g o d z . 1 5 . 5 0 .

To nie pierwsza
/  sytuacja, w której ktoś 

/  odbiera sobie życie właśnie nad \  
/  gołuchowskim zalewem. W lipcu \  

r 2008 roku topielca zauważył tam również
wędkarz. Powiadomione straż pożarna

i policja wyłowiły wtedy z wody ciało 44-letniej 
kobiety. Była to mieszkanka Jarocina, która

do Gołuchowa przyjechała autobusem. 
Świadkowie zdarzenia twierdzili, że 

w torbie pozostawionej przez nią 
na plaży znaleziono liczne leki 

antydepresyjne.

W środę około godz. 23.00 wędkarz 
przebywający nad gołuchowskim za
lewem zauważył w chodzącą do wody 
osobę. Zaniepokojony tym faktem udał 
się do dozorcy tam tejszego ośrodka 
turystyki i sportu. Ten powiadomił po
licję. - Wędkarz (...) widział, ja k  jakaś  
osoba wchodzi do jeziora, znika pod wodą 
i nie wynurza się - relacjonuje podisnp. 
Artur Wieczorek z zespołu prasowego

Komendy Powiatowej Policji w Plesze
wie. N a miejsce natychmiast wysłano 
służby ratunkowe. Strażacy oświetlili 
teren i rozpoczęli poszukiwania. - Około 
godz. 23.45 wyciągnęli z  wody’ na łódź 
osobę, po  czym stwierdzili, że jest to ko
bieta - mówi rzecznik. Podjęta próba 
reanimacji nie przyniosła skutku, lekarz 
stwierdził zgon. - Z  polecenia Proku
ratora Rejonowego w Pleszewie zwłoki

zabezpieczono w prosektorium celem 
dokonania dalszych czynności proceso
wych w tej sprawie - wyjaśnia podinsp. 
Wieczorek.

Policjanci próbowali ustalić toż
sam ość kobiety. W pobliżu parkingu 
leśnego na terenie GOTiS-u znaleźli 
sam ochód marki Fiat C inąuecento. 
Auto było otwarte. - Po numerach re
jestracyjnych pojazdu ustalili jego wła

ściciela. Wewnątrz odnaleźli dokumenty 
kobiety- wyjaśnia policjant. - W  drodze 
kolejnych ustaleń policjanci potwierdzili, 
że osobą zmarłą wyciągniętą z  jeziora 
jest właścicielka tego pojazdu. Jak się 
okazało, zmarłą jest mieszkanka powiatu 
jarocińskiego - dodaje funkcjonariusz. 
Kobieta miała 47 lat.

(pg)

„Ż yc ie  P leszewa"

20 kolizji, prawie 
300 m andatów

Pracowity tydzień 
na  drogach  pow iatu 
miała jarocińska poli
cja. Doszło do 20 kolizji 
i nałożono blisko 300 
mandatów karnych.

W  ub ieg łym  ty 
g o d n iu  n a  te re n ie  
pow iatu  jarocińskie
go doszło do 20 koli
zji drogowych - w 15 
przypadkach  na  ich 
spraw ców  n a łożono  
mandaty.

N a drodze krajo
wej n r 15 w G olinie 
zderzyły się w piątek 
rano  trzy au ta . K ie

rujący sam ochodem  
volksw agen go lf nie 
zachow ał o s tro ż n o 
ści podczas w yprze
dzania i doprow adził 
do  kolizji ze skodą 
octavią oraz fordem  
mondeo. - Nikomu nic 
poważnego się nie stało, 
a sprawca został uka
rany m andatem  kar
nym - tłum aczy asp. 
sztab . M aciej Bierła 
z Komendy Pow iato
wej Policji w  Jarocinie. 
- Pozostałe kolizje były 
drobniejsze - dodaje. 
W  sum ie funkcjona

riusze nałożyli blisko 
300 m a n d a tó w  n a  
użytkowników dróg, 
którzy dopuszczali się 
wykroczeń - w tym na 
7 nietrzeźwych kieru
jących.

Policja apeluje do 
kierowców, by zacho
wań ostrożność i za 
pow iada w zm ożone 
kontrole na drogach. 
M onitorow ane będą 
p rz e d e  w sz y s tk im  
p rz e jś c ia  d la . p ie 
szych, a  także drogi 
przy szkołach i przed
szkolach. (kg)

K oliz ja  w  G o lin ie

ZOBACZ WIDEO  
na jarocinska.pl►

Rodzinna szajka mięsna rozbita
- „Czarni” wpadli do domu 

tej rodziny, co u „Mroza"pra
cuje i zakuli tatusia, synusia 
i m am usię  w kajdanki - re 
lacjonują mieszkańcy Borku 
Wlkp. w ydarzenie z począt
ku w rześnia. W yprow adza
li ich nad  ranem . W  sum ie 
u jęto  8 osób . P rzestępców  
z a trzy m an o  za  n ie legalny  
o b ró t kradzionym  m ięsem . 
W stępnie stra ty  oszacow a
no na  350.000 zł na szkodę 
trzech zakładów  m ięsnych, 
w tym  firm y „ M ró z ” . O d 
kwietnia 2009 r. do  czerwca 
2011 r. ob racano  38 tonam i 
kradzionego mięsa.

W  sprawę zam ieszani są

kierowcy, rzeźnicy i m agazy
nierzy oraz  o so b a  z działu 
sp rzedaży  Z ak ładów  M ię
snych „M róz” w Borku Wlkp. 
- Zbulwersowało m nie to, że 
pracuję uczciwie, ciężko, a ko
ledzy dorabiali się w taki spo
sób pod  naszym nosem - mówi 
jeden  z pracow ników  firmy 
„M róz” . - Trochę późno  się 
zorientowali. Tej rodzinie nie
źle się powodziło. Skąd mieli 
pieniądze? M y cieszymy się, 
że m am y pracę, ale nikt nie 
pow inien dorabiać się przez 
kradzież - dodaje. W śród za
trudnionych w boreckiej fir
mie są  również mieszkańcy 

. pow iatu jarocińskiego.

Jedni pow ieszen i, 
inn i „naznaczen i"

Z araz po w ycofaniu się 
policji i wyprowadzeniu po
dejrzanych, zdjęcia ich twarzy 
z podpisanym  imieniem i n a 
zwiskiem zawisły na firm o
wym koiytarzu, przy recepcji. 
To pomysł M arii M róz, w ła
ścicielki zakładu. - Pod każ
dym zdjęciem szefowa kazała 
podpisać „złodziej". Myślę, że 
dobrze zrobiła, przynajmniej 
wiadomo, kto to zrobił - mówią 
pracownicy. - Miałam prawo 
to zrobić, bo to jest mój prywat
ny zakład, a złodziej m usi być 
naznaczony - dodaje  M aria

M róz.
Szefowa boreckiego za

kładu mięsnego ubolewa nad 
tym, że troje spokrewnionych 
ludzi udziałem  w tym proce
derze zaprzepaściło szansę na 
pracę, k tórą mieli. - Oni za to 
powinni dziękować Matce Bożej 
Boreckiej. Teraz są złodziejami, 
którzy okradli nie tylko mnie, 
ale też koleżanki i kolegów z za
kładu, odbierając im  prem ie  
- wyjaśnia M aria M róz.

N ie lega lna  b roń 
i sp iry tus

Leszczyńscy policjanci, 
k tó rzy  p row adzili tę s p ra 

wę, o trzym ali także in fo r
m acje o  tym , że n iek tó rzy  
z obracających kradzionym  
m ięsem  posiada li n ielegal
n ą  b ro ń . To d la te g o  przy  
za trzy m an iach  b ra t u d z ia ł 
sam odzielny pododdział an 
ty terro rystyczny  K om endy 
W ojewódzkiej Policji w P o 
zn an iu . W sparciem  służyli 
także funkcjonariusze z KPP 
G o s ty ń  i K P P  K o śc ia n . 
W  trakcie  p rzeszu k iw an ia  
znaleziono  i zabezpieczono 
dw ie je d n o s tk i n ie legalńej 
bron i długiej (m yśliwskiej) 
o raz  am unicji. O kazało  się, 
że za trzym ani p rzechow ują 
także 58 litrów nielegalnego

spirytusu. D okonano zabez
pieczen ia  m ienia w postac i 
sam ochodów  na  kw otę 200 
ty s ięcy  z ło ty c h  o ra z  p ie 
n iędzy w kw ocie blisko 60 
tysięcy z ło tych . W szystkie 
osiem  osób  jeszcze w dniu  
za trzy m an ia  usły sza ło  ża- 
rzuty.

Wobec zatrzymanych za
stosow ano  d o zó r policyjny 
o ra z  w ysok ie  p o rę c z e n ia  
majątkowe. Tak zdecydow ał 
P rokura to r Okręgowy w P o
znaniu . Spraw a m a charak 
ter rozwojowy i nie wyklucza 
się kolejnych zatrzym ań.

(AgFa) 

„Ż yc ie  G ostyn ia ”

http://www.jarocinska.pl
jarocinska.pl
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NIE CHCESZ SAMOCHODÓW NA RYNKU - PODPISZ LISTĘ!

► Caiy czas zbieram podpisy 
tych, którzy nie chcą, by na 
jarocińskim rynku jeździły
1 parkowały samochody. 
Władze miasta rozważają 
taką możliwość.
Ostateczną decyzję 
podejmie rada.

Wiele osób nie chce, by serce 
miasta b iło  rytm em  s iln ików  
samochodowych.
Część w yraziła  swoje poparcie 
na Facebooku, inn i podp isa li listy. 
Zachęcam do tego, by dołączyć 
do nich. Radni muszą zobaczyć, 
że w ynik i referendum , które 

przeprowadzono pięć la t temu, są 
nadal aktualne i większość nie chce 
ruchu samochodowego na Rynku. 
Tylko wówczas jest szansa, 
iż nie odważą się w puścić tam  
śmierdzących aut.
Zbieram również pom ysły na to, 
jak ożywić centrum  miasta, 
jak sprawić, by tę tn iło  życiem.
Obok m ożna przeczytać kilka 

wypowiedzi in te rnautów
2 porta lu  w ww .jarocinska.p l.
Widać, że problem  w zbudza wiele 

emocji. Korzysta jący z internetu 
podsuwają pom ysły i dyskutu ją 
na ten temat.
W tym tygodn iu  na po rta lu  będzie 
też m ożna wziąć udzia ł w  sondzie:
" Jak ożyw ić ja roc ińsk i Rynek?"

B E A T A  F R Ą C K O W I A K - P I O T R O W I C Z

R y n e k  to  p r o b le m  J a r o c in a
c a r l o s :  Mam pomysł przynajmiej na jeden dzień
w roku choćby styczniowy finał orkiestry Owsiaka
róbcie tą impreze na rynku. Wyjdźcie z tego ciasnego . i-—~ — -

w i m t e k :  Za ruchem na rynku są przede wszystkim 
sklepikarze mający tam sklepy i którym sprzedaż 
spada. Tylko ci sklepikarze nie domyślają się że im 
sprzedaż spada bo ludzie mają mniej pieniędzy, jest 
kryzys, a u nich ceny stoją jak stały, nawet rosną. 
Galerie też u nas cieniutko już stoją. Na rynku nie 
ma też żadnych sensownych kafejek - ktoś kto 
mieszka np. na konstytucji ma na miejscu więcej 
takich niż oferuje mu to rynek. Nic nie pomoże 
robienie z rynku parkingu. Można tą przestrzeń 
przeznaczyć np. na cele kulturalne - jakieś teatry, 
występy, pokazy. Ratowanie na chama kolegów 
biznesmenów nic im nie pomoże. Powiem więcej - 
zaszkodzi. Ludzie już dziś mają dość ujeżdżania 
samochodami po rynku. Strach o dziecko. Tym gorzej 
będzie chodzić po parkingu i ruchliwej ulicy.

u l a ł a :  Ja proponuje na rynku zrobić fontannę .

P o d p is y  m o ż n a  s k ła d a ć  

w  re d a k c ji "G a ze ty  J a ro c iń s k ie j"  

, u l. W o ln o ś c i l a  

o ra z  b iu rz e  o g ło s ze ń , R y n e k  2 1  

- w e jś c ie  od  u l. M ic k ie w ic z a .  

P o m y s ły  n a  o ż y w ie n ie  R y n k u  

m o żn a  p rzy s y ła ć : d o  re d a k c ji  

lu b  e -m a ile m
b. p io tro w ic z @ ja ro c in s k a . p l , 

z a c h ę c a m  ró w n ie ż  d o  d ys ku s ji 

n a n a s zy m  fo ru m  o ra z  

n a F ac eb o o ku

w w w .fa c e b o o k .c o m

/J a ro c in s k iR y n e k

W każdym mieście na każdym skwerku sa fontanny 
i w upalne dni pełno dzieci,ludzie starsi sluchaja 
szumu wody i az przyjemnie sie na to patrzy.

a l l 4 y a r :  Potrzebna jest rewitalizacja rynku, powtórzę: 
R E W I T A L I Z A C J A .
Nie zrobienie z rynku parkingu żeby ratować 
kilka dogorywających sklepików.Ludzie którzy 
całe życie spędzili na wiejskich uliczkach mogą tego 
nie rozumieć... Problem rynku to problem 
o wiele szerszy niż to o czym tutaj debatujecie.
To problem przyszłości całego Jarocina, którą 
już powoli widać na rynku.

m a r i u s z j :  ( . . . )  Prawda jest taka, że albo rynek 
jest miejscem handlu i rozrywki, albo częścią 
mieszkaniową miasta. Jedno z drugim trudno 
pogodzić. Młodzi chcieliby bawić się na rynku 
do późna w nocy, ale lokatorom kamienic to 
przeszkadza. Poza tym, jak na tak ładnym rynku, 
w sąsiedztwie estetycznie wykonanych sklepów, 
może funkcjonować taki sklep Zgody, jakby 
przeniesiony z PRL-u?

G r z e g o r z :  W Poznaniu w przeciwieństwie 
do Jarocina, rynek tętni życiem, ale nie sklepowym 
a kawiarenkowym, pubowym... W ostatnią niedzielę 
byłem na spacerze na jarocińskim rynku, naprawdę 
było mało ludzi a przecież pogoda była piękna.
Wg mnie potrzebna jest rewitalizacja ale tak jak 
to zrobili więksi i już w tym doświadczeni (było 
o tym w artykule w GJ). Niestety rewitalizacja 
nic nie da w mieście, w którym wygasa działalność 
gospodarzcza oraz rynek pracy. Po pierwsze rozwój - 
miasta, po drugie cala reszta. Niestety wg mnie 
najlepszy czas na rozwój Jarocina został 
zmarnowany, przed następcami obecnej władzy stoją 
bardzo trudne zadania.

P is o w n ia  o r y g in a ln a

O G Ł O S Z E N IE

P o p i e r a m !
W/

i  T O |  
1 1 * ??fl

Mikołaj KOSTKA
lid e r  ja ro c iń s k ie j le w ic y

S o j u s z  L e w i c y  
D e m o k r a t y c z n e j

I

Artur

http://www.jarocinska.pl
http://www.jarocinska.pl
http://www.facebook.com
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Walka prezesa 
ze snem

Ziewał, zmieniał pozycje, pod
pierał opadającą głowę, zamykał 
na m om ent oczy, odpływał i znów 
w ra c a ł... W reszcie zasn ą ł. Tuż 
obok burm istrza A dam a Pawlic
kiego. W tracie ożywionej dyskusji 
połączonych komisji Rady Miejskiej 
w Jarocinie.

Ś ro d a  m o g ła  być tru d n y m  
dniem dla prezesa Jarocin Sport. 
Połączone komisje Rady Miejskiej 
w Jarocinie - budżetu i rewizyjna 
- badały sprawozdanie finansowe 
zarządzanej przez Marcina Jantasa 
spółki. Trudnych pytań nie było, ale 
prezes i tak musiał walczyć... tyle, 
że z samym sobą. Jantas pojawił się 
na spotkaniu w towarzystwie burmi
strza A dam a Pawlickiego. Kiedy na 
pytania komisji odpow iadał prezes 
PWiK-u Jerzy Wolski, szef spółki 
sportowej co chwila zamykał oczy. 
To się ocknął, to  powieki m u znów 
opadły, by po kilku sekundach wy
rwać się z objęć M orfeusza. Wresz
cie zmęczenie (??) wygrało. Jantas 
zasnął, tuż obok burm istrza. Kiedy 
jednak przyszła jego kolej, wypił fili
żankę kawy i odpowiadał na pytania.

(nba)

Może zmęczenie i
Rozmowa z
MARCINEM JANTASEM 
prezesem Jarocin Sport

7 ^

► DLACZEGO FIAT ROBERTA KAŹMIERCZAKA STOI NA MIEJSCU DLA NIEPEŁNOSPRAWNYCH?

Osoba zaangażowana w  kinie 
tamie przepisy autem radnego
1 „ W ie lo kro tn ie  zd a rza ło  m i  s ię  zw ra c a ć  u w a g ę  k ie ro w c o m  w p e łn i  sp ra w n y m , p a r k u ją c y m  n a  m ie jsc u  dla 
o só b  n iep e łn o sp ra w n y c h ” - z a p e w n ia  r a d n y  R o b e r t  K a ź m ie rc z a k . D la c z e g o  w ięc  je g o  a u to  s ta ło  w  m iejscu  
p rz e z n a c z o n y m  d la  o s ó b  z  p ro b le m a m i ru c h o w y m i?

W  ubiegłym tygodniu do  naszej 
redakcyjnej skrzynki mailowej trafiło 
zdjęcie, na którym sam ochód należą
cy do Roberta Kaźmierczaka stoi na 
prawidłowo oznaczonym miejscu dla 
niepełnosprawnych na  tyłach banku 
PKO. N a fotografii nie widać momentu 
parkowania, a  jedynie pozostawione 
auto, którym ktoś dodatkowo wjechał 
na krawężnik.

Zdjęcie zostało zrobione popular
nym modelem telefonu komórkowego. 
Jeśli ustawienia w aparacie były prawi
dłowe, wykonano je 9 września o  16.28. 
Wysłaliśmy fotkę byłemu wiceburmi
strzowi. Ten natychm iast przeprowa
dził śledztwo i szybko odpowiedział. 
„Od soboty 3 września do dziś ani razu 
nie prowadziłem auta ze względu na 
kontuzję stopy" - pisze Kaźmierczak. 
„Jak ustaliłem, wykonanie tej fotografii 
było możliwe w dniu 9 września (piątek) 
ok:godz. 16.30-16.40. W  tym czasie-jak 
wyjaśniła m i moja żona - jedna z  osób 
zaangażowana w pracę stowarzyszenia 
pozostawiła auto tam  na 2-4 minut, 
wchodząc do budynku kina, aby poprosić 
o zwolnienie miejsca przez osobę, która 
kończyła pracę i zwalniała miejsce par

kingowe tuż obok kina i to na nie został 
natychmiast przeparkowatty samochód ” 
- wyjaśnia kandydat na  senatora.

U s ta le n ia  ra d n e g o  c z ę ś c io 
wo pokryw ają się z inform acją d o 

łącz o n ą  d o  zdjęcia. „Tak parkuje  
skarbnik kina Małgorzata Niestraw- 
ska  - K aźm ierczak” (żo n a  ra d n e 
go K aźm ie rczak a  - p rzyp . red .) 
- pisze internauta „grisza”, który wi

dział zdarzenie. „Jednocześnie biega
jąc po parkingu PKO, ja k  po własnym, 
wkładając kartki za szyby o złym wg nią 
parkowaniu. Natomiast widać, że ona 
zaparkowała na odpowiednim miejscu.'

Kaźm ierczak przekonuje, że ni
gdy nie parkuje w miejscu dla niepeł
nosprawnych. A  jeśli nawet, to tylko 
przez „nieuwagę, a  nie świadomie”- 
C o więcej. „Wielokrotnie zdarzało mi 
się natomiast zwracać uwagę kierow
com w pełni sprawnym, parkującym na 
miejscu dla osób niepełnosprawnych- 
Również na parkingu PKO BP  w Jaro
cinie” - zapewnia. D rążenie tematu 
denerw uje kandydata  na senatora. 
Jego zdaniem  spraw a nie powinna 
nas interesować, bo choć samochód 
jest jego własnością, osoby, które nim 
jeżdżą, nie są  osobam i publicznymi 
(jak np. radny). „Czy teraz będziecie 

fotografowali auto każdej osoby, która 
bez odpowiedniego uprawnienia tam je 
pozostawi i będziecie szukać sprawcy, 
albo osoby, która wyjaśni okoliczności? 
Jeśli tak, to rozumiem dalsze drążenie 
tematu, mimo udzielenia przeze mnie 
odpowiedzi”- napisał radny.

(nba)

0  której pan dzisiaj w stał 
panie prezesie?
Coś koło 6.00.
Bo wyglądał pan na bardzo 
znużonego w trakcie komisji. 
W idzia łem , jak pan rob ił 
zdjęcia.
Było tak nudno, czy pan taki 
zmęczony?
(uśmiech)
Nawet przy szefie pan zasnął 
na moment. Ze zmęczenia?
Zmęczony. Może tak. Może 
cukrzyca... (śmiech) muszę 
się zbadać.

P yta ł
BARTEK NAWROCKI

Jak prezes w a lczy  
ze snem?
Zobacz na 
jarocinska.pl

► WYBORY 2011

PSL - Partia Solidarnych Ludzi
Polskie Stronnictwo Ludowe 

zaprezentowało kandydatów do 
parlamentu z terenu Ziemi Jarociń
skiej. O  miejsce w senacie ubiegać 
się będzie Dariusz Strugała - wójt 
Jaraczewa. W  wyborach do sej
mu startują: Jan Grzesiek, prezes 
zarządu Banku Spółdzielczego 
w Jarocinie, radny Sejmiku Woje
wództwa Wielkopolskiego (szóste 
miejsce na liście) i Renata Kiełbasa, 
rolnik ze Sławoszewa (nr 15).

K onferencja p rasow a oraz 
spotkanie z wyborcami odbyły 
się w sali Cechu Rzemiosł Róż
nych w Jarocinie. Wzięli w nich

udział również Józef Racki, poseł 
RP, lider listy PSL w okręgu oraz 
Przemysław Pacia, wicewojewoda 
wielkopolski (nr 3 na liście) i Stani
sław Baliński, emeiytowany oficer 
Państwowej Straży Pożarnej, były 
komendant PSP w Kole, Sycowie 
i Kępnie (nr 9 na liście).

- PSL to Partia Solidarnych 
Ludzi, działających dla swych śro
dowisk lokalnych, dlatego warto 
postawić na „piątkę” (nr listy PSL 
w w yborach do sejmu - przyp. 
red.) - mówił prowadzący spo
tkanie Stanisław  Czeszyk, lider 
jarocińskiego PSL-u. (faf)

O m a n d a t s e n a to ra  z lis ty  PSL-u u b ie g a ć  się b ę d z ie  D ariu sz S tru g a ła  (w  ś ro dku ). Do  
sejm u  z te re n u  Z iem i Jaroc ińskiej s ta rtu ją : Jan G rzesiek (d ru g i z p ra w e j)  o ra z  R en ata  
K iełbasa (p ie rw s za  z p ra w e j)

► INTERWENCJA

Samochody zawieszają się po kanalizacji
M ieszkańcy C hrzana  (gm. Ż er

ków) n arzekają  na  w ykonanie n a 
w ierzchni drogi po  robo tach  kana
lizacyjnych. - Przy chodniku zrobili 
taki rowek do odprowadzania desz
czówki. W  niektórych miejscach je s t 
taka  różnica m iędzy kraw ężnikiem  
chodnika a tym rowkiem, że sam o
chody nie mogą wyjechać z posesji, 
bo się zawieszają - w yjaśnia jeden  
z m ieszkańców, który zadzw onił do 
naszej redakcji. - W tej chwili to mamy 
popodkładane deski, żeby tę różnicę

zniwelować, ale ja k  długo tak m oże 
być - narzekał. - Interweniowaliśmy 
w Zarządzie Dróg Powiatowych, bo to 
powiatowa droga, ale ja k  na razie nie 
m a żadnego odzewu.

W iesław  R ata jczak , kierow nik 
sekcji u trzym ania dróg w Z arządzie 
D róg Powiatowych w Jarocinie przy- 
znaje, że spraw a jest m u znana. - Na 
tej drodze zawsze były zastoiny wody, 
dlatego ustaliliśmy z wykonawcą, który 
odtwarzał nawierzchnię p o  budowie 
kanalizacji, żeby zrobił ściek przykra-

wężnikowy. Liczyliśmy się z  tynt, 
przy niektórych wjazdach p o w s ta ć  
większa różnica poziomów - mówi Ra' 
tajczak. - Jedynym rozwiązaniem j eS' 
przełożenie kostki na tych w j a z d y  
My to zrobimy. Muszę jednak to uzg°d' 
nić z szefem  (dyrektor Z D P  M aria11 
K aczm arek był do  19 w rześnia ” a 
urlopie - przyp. red.). Kiedy wrócid 
pracy, ustalimy termin. Myślę jedna < 
że zostanie to wykonane w n a j b l i ^ ^  

czasie - zapew nia Ratajczak.
(abb)

http://www.jarocinska.pl
jarocinska.pl
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KOMORZE ► NOWY SPRZĘT STRAŻAKÓW Z OSP

Ministerstwo dopłaciło i są dwie pompy
Dwie pompy - szlamową i pływa

kową, kupili strażacy z jednostki OSP 
Komorze Przybyslawskie. Sprzęt sta
nowi wyposażenie sam ochodu, który 
druhowie dostali w 2009 r. w ramach 
współpracy gminy Żerków z holender
ską - Aa en Hunze.

Pom py zosta ły  nabyte  p rzede 
wszystkim ze w zględu na ostatn ie  
doświadczenia druhów  z K om orza 
w akcjach przeciwpowodziowych na 
terenie gminy Żerków. - Taki sprzęt 
jest bardzo potrzebny i on musi być tu 
na miejscu, bo ja k  się coś dzieje, to nie 
'na czasu, żeby to dopiero ściągać, trzeba 
działać. A z tego, co obserwujemy, takich 
tytuacji będzie coraz więcej - stwierdza 
Andrzej Stachowiak, radny i członek 
OSP Komorze.

Sprzęt kupiono za środki z budże
tu gminy Żerków - 7,5 tys. zł, dotacji 
z ministerstwa spraw wewnętrznych 
■ administracji - 4,3 tys. zł oraz z fun
duszy jednostki - ponad  1 tys. zł. - 
Początkowo wnioskowaliśmy o zakup 
jednej pompy, ale ówczesny prezes gminny 
OSP Eugeniusz Przybylski podpowiedział 
nam, że jest możliwośćpozyskania dotacji 
z niinisterstwa, dlatego skorzystaliśmy 
z tego i tym sposobem mamy dwie pompy 
'  wyjaśnia Stachowiak. - To jest sprzęt, 
który stanowi majątek gminny - nie jest 
własnością straży - dodaje. Wkład dru
hów w powiększenie zasobów sprzę
towych jednostki jest jednak większy 
niż by na to wskazywały oficjalne ra
chunki. - Nie pierwszy raz - w tym roku 
również - zrzekliśmy się ekwiwalentu za 
udział w akcjach. Od początku roku to

było ok. 2 tys. zł - wyjaśnia Zbigniew 
Jercha, naczelnik O SP Komorze.

Strażacy z Kom orza już w ubie
głym roku kupili sprzęt dla jednostki za 
należne im nagrody i ekwiwalenty - ze 
względu na akcję przeciwpowodziową 
w  gminie Żerków było to  ok. 25 tys. zł. 
- Z  ważniejszych rzeczy, które kupiliśmy

za te pieniądze są dwa aparaty tlenowe, 
system selektywnego wywoływania, piła 
do drewna, armatura wodna i pianotwór
cza. Towszystkojestusprzętowieniemdo 
naszego samochodu, bomy go dostaliśmy' 
bez niczego - wyjaśnia radnyStachowiak. 
Przyznaje też, że władze gminy Żerków 
są przychylne potrzebom ochotniczych

O G Ł O S Z E N IA  -----------

straży pożarnych. - Zawsze znajdowali
śmy zrozumienie - oczywiście w granicach 
możliwości - i my to rozumiemy.

Jednostka w Komorzu Przybysław- 
skim wszczęła procedurę wpisania jej 
do Krajowego Systemu Ratownictwa- 
Gaśniczego.

(ann)

► Pompa szlamowa 
firmy Honda
- jedna z największych 
pomp na składzie 
jednostek OSP w powiecie 
jarocińskim - 1.800 l/min. 
Służy do pompowania 
wody - również 
zanieczyszczonej.

► Pompa pływakowa
- służy do 
wypompowywania 
wody z pomieszczeń, do 
przepompowywania oraz 
do akcji gaśniczych.

► 7 0  d r u h ó w
należy do jednostki OSP 
Komorze

► 1 6  d z ie w c z ą t
jest w składzie jednostki

► 3 7  s tra ż a k ó w
to ratownicy

► 1 0  zł/h
wynosi ekwiwalent za udział 
strażaka w akcji

► 8 5  lat
jednostka OSP Komorze 
czekała na samochód

$ i \  I

+48 535 44 55 66 w w w .szkieletow ydom .com
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tczn le  p o d  o p ie k ą  o s ó b  d o ro s ły c h )  o p ro w a d z a n e  
-  p ra c o w n ik ó w  D a lk li.
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D y re k to r  T a d e u s z  U la to w -  
ski n ie  p rz y ją ł  d y m is ji i p o d ją ł  
ro z m o w y  ze  sw o im i z a s t ę p c a 
m i. W  p o n ied z ia łek  p o  p o łu d n iu  
o k aza ło  się, że nie d o sz li je d n a k  
do  p o ro z u m ie n ia . - N ie w idzim y  
m o żliw o śc i w spó łp racy  z  p a n e m  
dyrektorem  U la tow skim . M u sim y  
s ię  tera z sko n su lto w a ć  z p ra w n i
k a m i, czy  o b o w ią zu je  n a s  o kres  
w ypowiedzenia, a je ś li  tak, to ja k  
długi - w y jaśn iła  po  zak o ń czen iu  
ro zm ó w  A n n a  Jan o w sk a .

R ezygnacja
u P a w lic k ie g o ?
N ie  p o tw ie rd z a m  

i n ie  zap rzeczam

K iedy  w m in io n y  p ią te k  z a 
d z w o n iliśm y  d o  T a d e u sz a  U la - 
tow sk iego , d y re k to r  n ie  krył z a 
skoczenia za is tn ia łą  sy tuacją. - Nie 
m ia łem  okazji naw et porozm aw iać  
z nim i. N a  pew no będę się s ta ra ł 
w yjaśnić przyczyny. Przypuszczam , 
Że decyzja została podjęta p o d  wpły
wem em ocji - stw ierdził. P ikan terii 
sp raw ie  d o d a w a ł fa k t, że  w ice 
d y re k to rz y  n ie  z a c h o w a li d ro g i 
s łu żb o w ej i re zy g n ac ję  p ra w d o 
p o d o b n ie  złożyli u b u rm is trz a  J a 
ro c in a  A d am a Paw lickiego, k tó re 
m u w żad en  sp o só b  nie p o d leg a ją  
szkoły  średn ie . - N ie po tw ierdzam  
i n ie zaprzeczam  - sk om en tow ał tę 
pogłoskę R om an Przybylski. W  ten 
sp o só b  p o m in ię to  n ie  tylko T ade
usza  U latow skiego, jako  dyrek tora  
i p rze łożonego , ale naw et starostę , 
jak o  p rzed s taw ic ie la  o rg a n u  p ro 
w ad ząceg o  o g ó ln iak . - P ani sobie  
nie wyobraża naw et, ja k  to m ogło  
się odbyć - s tw ierd z ił U la tow sk i, 
un ik a jąc  p o d a n ia  szczegółów .

N ie ty lko w o g ó ln ia k u  fu n k 
cjonu je  o p in ia , że A nna Janow ska  
z o s ta ła  w y b ran a  n a  w iced y rek to 
ra  p rz e z  T a d e u sz a  U la to w sk ie 
go , n a to m ia s t R o m an  Przybylsk i 
to  p ro te g o w a n y  S to w arzy szen ia  
Z iem ia  J a ro c iń sk a , k tó reg o  lid e 
rem  je s t  b u rm is t rz  A d a m  P a w 
lick i, a  c z ło n k ie m  s ta r o s ta  M i
kołaj S zym czak . P rzypom nijm y , 
że P rzyby lsk i w u b ieg ło ro czn y ch  
w yborach  sam orządow ych  s ta r to 
wał z K om itetu  W yborczego Ziem i 
Ja ro c iń sk ie j.

► ZASTĘPCY DYREKTORA JAROCIŃSKIEGO LICEUM PODALI SIĘ DO DYMISJI Rozm owa 
była  ostra

Bunt w  ogólniaku
W  try b ie  n a ty c h m ia s to w y m  i b e z  p o d a n ia  p rz y c z y n  ze  s w o ic h  s ta n o w is k  

z rezy g n o w a li w  m in io n y  p ią te k  w iced y rek to rzy  Z e s p o łu  S zkó ł O g ó ln o k sz ta łc ą c y c h  
w  J a ro c in ie  - A n n a  J a n o w s k a  i R o m a n  P rzyby lsk i. I  k iedy  skończy li lekcje, o p u śc ili 
m ie jsc e  p racy .

W  rozmowie z „G azetą” dyrektor 
Ulatowski przyznał, że w przeddzień 
dymisji, w czasie narady  przekazał 
R om anow i P rzybylsk iem u pew ne 
uwagi dotyczące jego pracy na sta
nowisku zastępcy dyrektora. - Mam  
takie prawo. Zresztą nie wyobrażam  
sobie naszej współpracy, gdybyśmy nie 
mogli powiedzieć sobie słów krytyki. 
A on się chyba obraził - stw ierdził 
p rze łożony . U la tow sk i nie chcia ł 
jednak  ujawnić, jak  w yglądała roz
m ow a z wicedyrektorem. - Była ostra
- przyznał Przybylski. - To nie były 
słowa obelżywe i potocznie uznane za 
niecenzuralne, ale były ostre. My mamy 
po  prostu odmienną wizję funkcjono
wania szkoły z  panem  dyrektorem. Na 
razie jed n a k  wołałbym nie podawać 
szczegółów, żeby nie zaogniać atm os
fery  - dodał.

Tadeusz Ulatowski jeszcze w cza
sie w eekendu pod ją ł negocjacje ze 
swoimi zastępcam i - zwłaszcza z Ro
m anem  Przybylskim , k tóry  p raw 
d o p o d o b n ie  pierw szy zdecydow ał 
o  rezygnacji ze stanowiska, a  A nna 
Janow ska w geście solidarności zro 
biła to  sam o. Negocjacje - również 
z udziałem  w icestarosty M irosław a 
Drzazgi, kontynuowano w  poniedzia
łek. Niestety, nie przyniosły one żad
nego rezultatu  i wicedyrektorzy nie 
odstąpili od  swojej decyzji. - Obecnie 
szkoła funkcjonuje normalnie, a wice
dyrektorzy wypełniają swoje obowiązki
- poinform ow ał nas w poniedziałek 
p o  p o łu d n iu  T adeusz  U latow ski.
- Wicedyrektorzy mają trzy miesiące 
wypowiedzenia. M am  jednak nadzie
ję , że w tym czasie - m im o wszystko, 
dojdziemy do porozumienia, bo mnie 
bardzo zależy, żeby oni zostali na swo
ich stanowiskach - zapewni! dyrektor 
Ulatowski.

O  k o m e n ta rz  d o  w y d a rz e ń  
w ogólniaku poprosiliśm y wicesta- 
rostę M irosław a D rzazgę. W  ponie
działek ram o pow iedział nam : - Nie 
mogę się wypowiedzieć na ten temat. 
Żeby to zrobić, musiałbym porozm a
wiać z dyrektorem ogólniaka i z jego  
zastępcami. Jeszcze tego nie zrobiłem. 
Jestem  z n im i dzisiaj umówiony. Jed 
nak po  rozm ow ach w icestarosta nie 
znalazł ju ż  dla nas czasu.

A N N A  K O N I E C Z N A

----------------------------------------- O G Ł O S Z E N IE  -------------- ----------------------- ------

Stow arzyszenie spotka się 
z dyrektorem  U latow skim

D y re k to r  Z e s p o łu  S zkó ł 
O gó lnokszta łcących  w Ja ro c i
nie Tadeusz U latow ski stw ier
dził w rozm ow ie opublikow anej 
w „G azecie Jarocińskiej” , że nie 
w yobraża sobie w spółpracy ze 
stow arzyszeniem  absolw entów  
liceum . - Przyznaję, że to je s t  
niełatwa sytuacja - mówi! w wy
w iadzie. - Nie wyobrażam sobie 
współpracy z ludźmi, którzy m nie  
do tego stopn ia  n ie akceptują. 
C hciałbym  się je d n a k  sp o tka ć  
z zarządem  stowarzyszenia. Być' 
m oże to wszystko się jeszcze p o 
układa - dodał.

- My nic nie wiemy o takim  
s ta n o w isku  now ego dyrektora  
względem stowarzyszenia - przy- 
znaje A ndrzej Frąckow iak, p re 
zes stowarzyszenia absolwentów 
liceum. - Uprzedzając jed n a k  to, 
co powiedział, podjęliśmy decyzję

o zaproszeniu pana Ulatowskiego 
na nasze spotkanie  w październi
ku - stw ierdza.

W  ro z m o w ie  z „ G a z e tą ” 
now y d y rek to r z ap ro p o n o w a ł 
również - jego  zdaniem  - najlep
szą receptę na  dobrą współpracę. 
- Powinna nastąpić zmiana zarzą
du stowarzyszenia. Ta organizacja 
prowadzi gimnazjum, które działa 
przy naszej szkole i współpraca - 
ze względu na dobro szkoły - p o 
winna układać się ja k  najlepiej.

Prezes Frąckowiak przyznaję, 
że interes szkoły jest najw ażniej
szy, ale zastrzega: - Stowarzysze
nie je s t podm iotem  niezależnym. 
Tylko walne zgromadzenie człon
ków m oże wybrać nowy zarząd. 
Kadencja je s t pięcioletnia. Obec
nem u zarządowi pozostał)’ jeszcze  
dwa lata.

(ann )

http://www.jarocinska.pl
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► RADNY ANDRZEJ DWORZYŃSKI M A  DODATKOWE OBOWIĄZKI W  SZKOLE W  WILKOWYI

Eks dyrektor 
w świetlicy

A n d rz e j D w o rz y ń sk i, z d y m is jo n o w a n y  d y re k to r  szk o ły  w  W ilkow yi o p ie k u je  
się św ie tlicą . P o w ó d ?  B ra k  k w alifikac ji.

*4*0** Wielka
podrói

Pływanie od Przedszkolaka do instruktora

Andrzej Dworzyński był już dwa 
razy odwoływany z funkcji szefa Ze
społu Szkół w Wilkowyi. Teraz, jako 
nauczyciel mianowany, dostał w szko
le nowe zadanie. W ykłada nie tylko 
historię, ale i opiekuje się szkolną 
świetlicą. - Nie m a kwalifikacjipozwa
lających wykładać m u jakikolwiek inny

przedmiot - tłum aczy Bożena Kubac
ka, dyrektor Wydziału Oświaty U rzę
du Miejskiego w  Jarocinie. - Wcześniej 
miał umniejszone godziny dydaktyczne 
w związku z prowadzeniem szkoły. Teraz 
m a 4 godziny historii. Świetlica to jest 
jedyne miejsce, gdzie poza prowadze
niem lekcji m oże pracować. Dlatego

pani dyrektor w ten sposób uzupełniła 
etat pana Dworzyńskiego.

R adny powiatowy uw aża, że to 
„stan przejściowy”. W ojewoda roz
patruje jego skargę na  zarządzenie 
b u rm is trza  o odw o łan iu  z funkcji 
dyrektora.

(nba)

w w w .a q u a -s p o rt.o rg

Nauki i doskonalenia pływania dla diieu i młodzieży 

Nauki i doskonalenia pływania dla dorosłych 

Agna-aerobik

e-mail: aqoa-sport@epf.pl 
tel. 600 778 446 

507 118 142

V  N a u k a  i d o s k o n a le n ie  p ł y w a n i a ;
.. «

U czn iow ie  m ó w ią  
do m n ie  p an ie  d y re k to rze
Rozmowa /
A N D RZEJEM  DW ORZYŃSKIM . 
byłym dyrektorem ZS w Wilkowyi

Podobno został pan św ietlicowym ?
Nie świetlicowym, tylko nauczycielem, który ma zajęcia 
opiekuńczo-wychowawcze w świetlicy, oprócz czterech 
godzin historii.
A w cześniej prowadził pan takie zajęcia?
Nie. Jednak doskonale wiem, jakie zadania ma taki 
nauczyciel, ponieważ jako dyrektor miałem przyjem
ność nadzorowania. Znam zakres, obowiązki, plany już 
mam napisane na cały rok, chociaż myślę, że nie będą 
potrzebne w moim wykonaniu do końca roku szkolnego. 
Podobno taka decyzja zapadła, żeby „pokazać Dwo- 
rzyńskiemu gdzie jest jego miejsce"?
Jest porządek w świetlicy, rodzice są zadowoleni, w swo
jej przestrzeni wzrokowej mam również szatnie, jest 
dyscyplina i kulturalne spożywanie posiłków. Myślę, że 
to, co należy do nauczyciela pracującego w świetlicy, 
wykonuję bezbłędnie. Pani dyrektor pochwaliła mnie 
na radzie.
Praca w  św ietlicy to dla pana nobilitacja czy kara?
Jeżeli się odwołuje nauczyciela mianowanego, to trzeba 
mu zapewnić stanowisko pracy. Traktuję to jako okres 
przejściowy.
Pam iętam , że w  szkole mówiliśm y do pani w św ietli
cy „św ietliczanka”. A jak m ówią uczniow ie do pana?
Panie dyrektorze.

P y ta ł
B A R T E K  N A W R O C K I

K O M F O R T
Jarocin , u l. P ow stańców  W lkp . 6 
pn. - p t. 8 .00 -1 8 .0 0  
sob. 8 .0 0 -1 4 .0 0

DRZWI
FIRMY

TANIEJ

z kolekcji
IMPRESJA

RATY
B E Z  P R O W IZ J I  
B E Z  O D S E T E K  
B E Z  P IE R W S Z E J  W P ŁA T Y

* C"*** V* i N a jw ię k sz y  w y b ó r 'Ł I i N a jn iż s z e  c e n y
Jarocin. Powstańców Wlkp. (przy sklepie Komfort)

-----------  O G Ł O S Z E N IA  ----------------------------------------------------------------------

REKRUTACJA NA STUDIA

Administracj a 
elektroniczna

Wielkopolska Wyższa Szkoła 
Humanistyczno-Ekonomiczna w Jarocinie 

al. Niepodległości 34a, 63-200 Jarocin, tel. (62) 505-20-60) 
rekrutacja@wwshe.edu.pl, www.wwshe.edu.pl

Administracja gospodarcza, Bezpieczeństwo wewnętrzne

KAPITAŁ LUDZKI
NARODOWA STRATEGIA SPÓJNOŚCI

UNIA EUROPEJSKA
EUROPEJSKI 

FUNDUSZ SPOŁECZNY

Projekt „Z in teg row any program  rozw oju W ie lkopolsk ie j Wyższej Szkoły H um anistyczno-Ekonom iczne j w  Jarocin ie" 
w spó łfinansow any ze środków  U nii Europejskiej w  ram ach Europejskiego Funduszu Społecznego

http://www.jarocinska.pl
http://www.aqua-sport.org
mailto:aqoa-sport@epf.pl
mailto:rekrutacja@wwshe.edu.pl
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► NOWE ODDZIAŁY W  JAROCIŃSKIM SZPITALU

Mamy najlepszą 
urazówką w Polsce

Spotka Szpital Pow iatow y 
w Jarocinie sfinalizowała starania 
o wpisanie do rejestru wojewody 
wielkopolskiego dwóch nowych 
oddziałów - ortopedii i kardio
logii. Na ukończeniu są również 
uzgodnienia z Narodowym Fun
duszem  Zdrowia w sprawie fi
nansowania usług świadczonych 
przez nowe podmioty. W  ocenie 
Tomasza Rymera pełniącego obo
wiązki kierownika oddziału orto
pedycznego jest to  niespotykane 
osiągnięcie. - Można powiedzieć, 
że na skalę kraju - stwierdza le
karz. - Bardzo trudno wpisać nowy 
zakres usług do kontraktu, który 
jest ju ż  w trakcie realizacji - NFZ  
takich rzeczy p o  prostu nie robi - 
dodaje.

Nowe oddziały zostały utwo
rzone na bazie już istniejących 
- ortopedia na części chirurgii, 
a kardiologia - interny. D o pracy 
przy pacjentach został przeszkolo
ny personel pielęgniarski. Oddzia
łami kierują: ortopedią - Tomasz 
Rymer, a  kardiologią - Paweł Zy- 
gulski. - Manty podstawową obsadę. 
Ciągle jednak poszukujemy leka
rzy - przyznaje Rymer. Oddziały 
w takim kształcie są utworzone

na czas przejściowy. - To będzie 
zupełnie inaczej wyglądało, kiedy 
szpital zostanie rozbudowany i bę
dziemy mogli się przenieść do no
wej części. Myślę, że ta perspektywa 
była też poważnym argumentem  
w negocjacjach z  NFZ-em i w sta
raniach o zarejestrowanie powsta
łych jednostek - przypuszcza szef 
jarocińskiej ortopedii. Utworzenie 
nowych oddziałów ma też związek 
z zamiarem uruchomienia poradni 
specjalistycznych przy szpitalu. - 
Pacjenci leczeni na przykład na or
topedii będą dalej pod naszą opieką 
i kontrolą w poradni - informuje 
lekarz.

Na oddziale pracują również: 
M ichał Janiak - ortopeda, spe
cjalista II stopnia ze szpitala we 
Wrześni oraz Leszek Kaczmarek 
z Kliniki Chirurgii Ręki w Pozna
niu. - Chcemy też nawiązać współ
pracę z innymi lekarzami, którzy 
przyjmują w Jarocinie, a nie mieli 
do tej pory możliwości operowania 
w szpitalu. Takim lekarzem jest na 
przykład dr Krzysztof Ruszkowski, 
wysokiej klasy specjalista zajmują
cy się chirurgią stawu kolanowego 
- zapowiada Tomasz Rymer.

(ann)

Rozmowa z

TO M A SZEM  RYMEREM
pełniącym  obow iązk i k ie row n ika  

oddzia łu  ortopedycznego Szpitala 

P ow ia tow ego  w  Jarocinie

Jakie były początki pana pracy w Jarocinie?

Rozmowy na tem at mojej współpracy ze 
szpitalem w  Jarocinie trwały od kilku la t Właściwie 
jedynym problemem był blok operacyjny. Zabiegi 
ortopedyczne to operacje o najwyższym stopniu 
czystości. Nie mogą być wykonywane razem z za
biegami chirurgicznymi na jednej sali operacyjnej. 
Ówczesny blok operacyjny na to nie pozwalał. Ale 

został wyposażony i oddany do użytku nowy blok. 
I pamiętam - pierwszy zabieg ortopedyczny wyko
nałem zanim jeszcze nastąpiło oficjalne otwarcie 
-  oczywiście mieliśmy już wszystkie wymagane 
pozwolenia. Przyjeżdżałem wtedy do Jarocina dwa 
razy w  tygodniu.

Od tego czasu do dziś w  szpitalu w  Jarocinie 
wykonaliśmy olbrzymią pracę. Placówka ma piękny 
blok operacyjny - jeden z najlepszych w  Polsce. 
Tutaj spokojnie można zaprosić kogoś z zagranicy 
i on nie będzie miał problemu, żeby się odnaleźć. 
To było duże przedsięwzięcie zrealizowane z dużym 
rozmachem.
Jak doszło do zarejestrowania oddziału or

topedycznego?

Oddział musiał zostać zarejestrowany, żeby 
do szpitala w  Jarocinie móc sprowadzać specjali
styczne instrumentarium ortopedyczne konieczne 
do wykonywania zabiegów i móc rozliczyć te zabiegi 
z NFZ. Po to, żeby ta rejestracja mogła nastąpić, 
musieliśmy nie tylko rozdzielić personel i pacjentów 
chirurgicznych od ortopedycznych, ale i podzielić 
istniejący oddział chirurgiczny -  właściwie zupełnie 
oddzielić ortopedię. Do pracy na oddziale został 
przeszkolony personel. Pielęgniarki pracujące na 
oddziale i pielęgniarki instrumentariuszki jeździły 
do szpitala w  Ostrowie Wlkp., kiedy jeszcze tam 
pracowałem. Potem uczyły się na miejscu w  Ja

rocinie. Poza tym każdafirma, która wprowadza

nowe narzędzia na nasz blok operacyjny, ma również 
obowiązek przeszkolenia personelu. Chciałbym 
podkreślić, że powstanie tego oddziału nie byłoby 
możliwe, gdyby nie zaangażowanie i praca tego 
zespołu. Poza tym zawsze mieliśmy też „zielone 
światło” ze strony kierownictwa szpitala.
Czy w Jarocinie jest aż takie duże zapotrzebo
wanie na zabiegi ortopedyczne, że trzeba było 

utworzyć specjalny oddział?

Przez półtora roku wykonałem w  jarociń
skim szpitalu prawie 200 operacji. To świadczy 
o naprawdę dużym zapotrzebowaniu na tego typu 
zabiegi. Możemy to również wykazać w  negocjacjach 
o kontrakt z NFZ-em. My w  tej chwili zajmujemy 
się leczeniem urazów. To jest około 20 operacji 
miesięcznie i to nie planowych -  tylko tych pa
cjentów, którzy przyjeżdżają nam z miasta. Przy 
dobrym kontrakcie ortopedycznym - bo on jest 
w  tej chwili jedynym ograniczeniem - liczba operacji 
urazowych i planowych zabiegów ortopedycznych 
może przekroczyć tysiąc rocznie. Od października 
zam ierzam y też wykonywać tak zwane totalne 
endoprotezy stawów biodrowych i kolan u chorych ze 
zmianami zwyrodnieniowymi stawów Tak naprawdę 
endoprotezy stawów biodrowych zakładamy już od 
ubiegłego roku, ale tylko przy złamaniach.
Jakie zabiegi są wykonywane u pacjentów pana 

oddziału?

Stworzyliśmy system, który umożliwia za
opatrzenie prawie 90% złamań w  ramach szpitala 
w  Jarocinie. Jesteśmy już po wszystkich przetargach. 
W ostatnim czasie szpital nabył jedno z ważniejszych 
urządzeń w  ortopedii -  artroskop. Aparat do oglą
dania i leczenia wnętrza stawu. Mogę powiedzieć, 
że mamy jedną z najlepszych chirurgii urazowych 
w  Polsce.

R ozm aw iała AN N A KONIECZNA

► TOMASZ RYMER - 16 lat pracował na oddziale ortopedyczno-urazowym  w  szpitalu 

w  Ostrowie Wlkp. Od sześciu lat współpracuje z jarocińską poradnią specjalistyczną 
Alfa-Med i od półtora roku z  jarocińskim szpitalem. W styczniu został przez szpital 
zatrudniony i pełni obowiązki kierownika oddziału ortopedycznego.
Tomasz Rym er ma 42 lata. Pochodzi z  Łodzi. Obecnie, razem z żoną i dwójką dzieci mieszka 
w  Ostrowie Wlkp. W  wolnym  czasie lubi podróżować i jeździć motocyklem. Poza tym  czyta 
książki i słucha muzyki.

► KOMISJA ROZWOJU RADY MIEJSKIEJ W  ZAKŁADZIE GOSPODARKI ODPADAMI ► POWIAT

Radni uczyli się zgniatać
-Alllle technika - podziwiał rad

ny K rzysztof Roszak, kiedy prezes 
Z G O  M ariusz M alynicz pokazał 
urządzenie do dom owego zgniata
nia plastikowych butelek. - Robimy 
kam panię „ Z g n iećp la stik"p o  to 
tylko, aby zaoszczędzić na powierzch
ni - tłum aczył prezes. - Wiele osób, 
żeby tylko uzyskać upust najlepiej 
wypełniłoby nam  worki pięciolitro- 
wymi butelkam i i wystawiło przed  
dom. A  nam chodzi o to, żeby ułatwić 
m ieszkańcom, bo każdy m a do nas

► J a k  d z ia ła  u r z ą d z e n ie  d o  z g n ia ta n ia ?  
Z o b a c z  n a  w w w . ja r o c in s k a .p l

pretensje, że m usi zgniatać plasti
ki. G adżet Z G O  zaprezentow ano 
podczas wyjazdowego posiedzenia 
Komisji Rozwoju R ady Miejskiej 
w Jarocinie. Radni lustrowali dzia
łalność miejskiej spółki. Przy okazji 
dowiedzieli się też, co zdaniem M a
ły nicza jes t najbardziej ekologicz
nym opakow aniem . - W kartoniku  
m am y klej, fo lię, złotko, czasam i 
p las tik  i w szystko je s t  term icznie  
zgrzewane. To nie m a nic wspólnego 
z ekologią, to można tylko spalić -

przekonywał Malynicz. - Oczywiście 
szkło wytwarza się z ja k  najbardziej 
ekologicznego m ateriału, którym  
je s t piasek. N atom iast do procesu  
obróbki zużywane jest mnóstwo ener
gii. Tymczasem plastikowa butelka, 
wytwarzana je s t co prawda z oleju 
napędowego, ale w bardzo prosty  
sposób m ożna ją  przetworzyć. Wy
starczy stopić i można robić z tego 
kolejne materiały. Na przykład Chiń
czycy robią z tego bluzki.

(nba)

P ra c a  w  Holandii
Powiatowy U rząd Pracy w J a 

rocinie oferuje p racę  na  terenie 
H olandii - w firmie transportow ej 
H FS Logistics Polska. P ropozy
cja skierowana jes t do  kierowców, 
dyspozytorów , m echaników  sa 
m ochodowych oraz pracowników

Prezes nie kąpie się
z sekretarką

Awarie i przerwy w dostaw ie 
wody, to  nie w ina P rzedsięb ior
stwa W odociągów  i K analizacji, 
ale starych  przyłączy, które nie 
należą do spółki - twierdzi prezes 
Jerzy Wolski i blokuje przekazy
w anie inform acji o  aw ariach.

C hodzi o  kom unikaty, jakie 
P rzed s ięb io rstw o  W odociągów  
i K analizacji za  pośrednictw em  
D ro b u d u  przekazyw ało  „G aze
cie”. Informacje dotyczące przerw 
w dostaw ie wody pojawiały się na 
bieżąco na  po rta lu ja ro c in sk a .p l. 
Prezesowi W olskiemu nie spo d o 
bały się jednak  kom entarze in ter
nautów . - M iało to służyć celom  
informacyjnym, natomiast to, co się 
dzieje w ostatnich miesiącach w ko
mentarzach do tego, je s t p o  prostu  
skandaliczne - podkreśli! Wolski 
w trakcie posiedzen ia  p o łącz o 
nych komisji budżetu i rewizyjnej. 
- Zawiesiłem podawanie informacji, 
bo nie mogę sobie pozwolić na tek
sty, że je s t awaria „bo prezes kąpie 
się z sekretarką”.

S zef w o d o c iąg ó w  w yjaśn ił 
radnym  pow ody częstych awarii. 
Jak  wynika z jego  wyliczeń, więk
szość stanowią zepsute przyłącza.

niewykwalifikowanych.
Dodatkowe informacje zostaną

przedstawione na spotkaniu, które 
odbędzie się w Koźminie Wlkp. - 28 
września o  godz. 16.00 w O środku 
D oskonalenia Zaw odow ego (ul. 
K rotoszyńska 30). (ann)

A te, ja k  tłu m aczy  W olski, nie 
należą do spółki, ale do mieszkań
ców. - To są stare urządzenia z lat 
70- i 80-tycli, gdzie nie m a zaworu 
zamykającego. Jak następuje awa
ria i wyciek, to co mogę zrobić? Tyl
ko wysiać ekipę - tłum aczy prezes. 
- Inaczej m usielibyśm y wyłączyć 
wodę dla części m iasta i próbować 
się dogadać z właścicielem - co jest 
bardzo trudne - by sam  usunął tę 
awarię. Z porów nania zaprezento
w anego przez szefa w odociągów  
wynika, że ilość awarii na m ajątku 
spółki spada  z roku na  rok.

W olski zapow iedział, że ko
m unikaty w rócą do  in ternetu , je 
śli w ydawca „G azety” zablokuje 
m ożliw ość ich kom entow ania.

(nba)
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Na scenie o rg a n iz a to rz y : N a ta lia  P ó łto rak -R yb arczyk, 
Julia R zepka i W in c en ty  P aw elczyk

DNI ZIEMI NOWOMIEJSKIEJ

Razem w Chociczy
i T łu m y  m ie s z k a ń c ó w  Z ie m i N o w o m ie jsk ie j b a w iły  
się  n a  fe s ty n ie  z o rg a n iz o w a n y m  n a  p o ż e g n a n ie  la ta .

O g ro m n y m  z a in te re s o w a n ie m  cieszyły  się s am o ch o d y  
s k o n s tru o w a n e  p rzez p a s jo n a ta  Jerzego  G o lb ę

O ziecom  p o d o b a ło  się puszczan ie  ba n iek

- Po raz pierwszy spotykamy się 
w Chociczy. Pierwszą imprezę organi
zowaliśmy w Nowym Mieście, w Klęce, 
razem ze strażakami. Teraz była wielka 
chęć, byśmy połączyli siły i zrobili coś 
razem. W związku z tym mieliśmy też 
więcej funduszy i mogliśmy przygotować 
więcej atrakcji - wyjaśnia Julia Rzepka, 
radna i członkini SM ZN.

O rganizatoram i obchodów  Dni 
Ziemi Nowomiejskiej połączonych 
z „Pożegnaniem  la ta ” pod  hasłem  
„Sport na zdrowie” byli sołtys i sołec
two Chociczy, Natalia Półtorak-Rybar- 
czyk, członek zarządu Stowarzyszenia 
Miłośników Ziemi Nowomiejskiej oraz 
Julia Rzepka. - Dużo pom agał nam  
również ja k  co roku Jacek Golębiak - 
mówi N atalia Półtorak-Rybarczyk.

W  trakcie im prezy w ypuszczo
no  balon. - Ten, co znajduje, odsyła 
proporzec i dostaje w nagrodę czajnik 
bezprzewodowy’ i paczkę kawy - mówi 
W incenty Pawelczyk, sołtys C hoci
czy. Organizatorzy przygotowali moc 
atrakcji m.in. pokaz strażacki, sztuk

►bieg zdrowia- laureaci
•  M ężczyźn i

1. Adam Kowalewski

2 . Paweł Bartkowiak

3. Daniel Ptócienniczak

• Kobiety
1. Marika Nagła

2. Weronika Cichocka

3. Daria Miloszyk

walki, tańca  brzucha w wykonaniu 
„Caram el - Belly D ance” z Krakowa, 
turniej strzelania z wiatrówki, pokaz 
siłaczy - strongm anów  oraz akrobacji 
rowerowych.

W  Biegu Zdrowia, który odbył się 
w Boguszynku, wzięło udział 66 osób. 
N a najlepszych czekały puchaiy i na
grody. Przy organizacji pomogli n a 
uczyciele w-f z ZS w Chociczy. Opiekę 
medyczną zapewnił prezes O SP Nowe 
M iasto D am ian M roziński. Przy o r
ganizacji turnieju siódemkowego na 
„orliku” w C hociczy pom agał n a 
uczyciel w-f ZS w Chociczy - M arcin 
Wojtczak oraz mieszkaniec Chociczy 
Przemek Wajnert, który sędziował.

N a festynie byli też średzcy Ety- 
lin iarze. Z o rgan izow ano  wystaw y 
artystyczne w n am io tach . M o żn a  
było kupić p race  w ykonane przez 
podopiecznych D om u S am opom o
cy w Dębnie oraz wyroby ceramiczne. 
W ieczorem odbył się pokaz fajerwer
ków.

(akfl

Pod n a m io ta m i m ożna  b y ło  s p ró b o w a ć  sw o jsk ieg o  ja d ła ...

...i ob e jrze ć  p race  w y k o n a n e  p rzez p o d o p ie czn yc h  
Ś ro d o w is k o w e g o  D o m u  S a m o p o m o c y  w  D ęb n ie

| '  ► WYNIKI 

TURNIEJU 
SIÓDEMKOWEGO

1. Kolbetb

2. Riwal

3. Brom ast

► KONKURS STRZELANIA 

Z WIATRÓWKI 0  PUCHAR 

SOŁTYSA:

1. Zygmunt Tomczak i  Klęki
2. Zbigniew Telega z Poznania

(stały uczestnik konkursów od w ie lu  la t)

Najm łodszym i uczestnikam i biegu byli 4 -le tn i Janek Kowalewski i 5 -le tn ia  

Agata Kowalewska W śród u c ze s tn ik ó w  im p re z y  zn a le ź li się p ra w d z iw i 
s tro n g m a n i

----- --------  O G Ł O S Z E N IE  --------------- --------------------

Krzysztof

T w ó j

t

http://www.jarocinska.pl
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INFORMACJE
► JAROCIN

Jerzy Wolski, prezes Przedsiębiorstwa 
Wodociągów i Kanalizacji w Jarocinie
„Nie czytuję gazet lokalnych. ”

t

55 TYSIĘCY ZŁOTYCH zamierza wydać na kampanię 
wyborczą Robert Kaźmierczak kandydujący do senatu

Zacznsi na forum, 
skończą na balu

Klub Przedsiębiorców i Handlowców oraz J a 
rocińska Izba Przem ysłowo-Handlowa obchodzą 
jubileusz 15-!ecia istnienia. Obecnie zrzeszają 120 
członków. - Kiedy zaczynaliśmy były zupełnie inne 
warunki. Wszyscy mieli jeszcze w głowach system ko
munistyczny, a prywaciarz był ciągle uważany za coś 
niepożądanego. Grupą, która postanowiła założyć to 
stowarzyszenie, byli przede wszystkim przedsiębiorcy 
i handlowcy, którzy nie mieścili się w istniejącym  
związku rzemieślników. Byliśmy wtedy ludźmi młodymi, 
aktywnymi, którzy widzieli swoje miejsce w systemie 
kapitalistycznym. Teraz chcemy przypomnieć sobie 
te początki, spojrzeć wstecz i zobaczyć, gdzie jesteśmy 
obecnie. Drugim powodem jest próba reaktywowania 
działalności Izby, ponowne scalenie tych, którzy pro
wadzą małe, często jednoosobowe lub rodzinne, firmy. 
Oni nie biorą udziału w spotkaniach, które organi
zowane są raczej z  myślą o dużych przedsiębiorcach 
- wyjaśnia Romuald Styszyński, honorowy prezes 
izby oraz założyciel klubu. G łów nym  punktem  
obchodów  będzie otwarte forum przedsiębiorców, 
które odbędzie się w piątek 30 września w hotelu 
„Kasyno”. Początek o godz. 15.00. W  jego trakcie 
zostanie przybliżona h is to ria  działalności Izby 
Przedsiębiorców i Handlowców. W ystąpią również 
zaproszeni goście m.in. przedstawiciele banków, 
firm konsultingowych i prawniczych. Będzie też 
możliwość dyskusji o  problemach gospodarczych 
oraz indywidualnych rozm ów i konsultacji.

Pierwsza część forum  jest zaadresow ana do 
środowiska biznesowego Jarocina. Organizatorzy 
liczą przede wszystkim na udział właścicieli małych 
i średnich przedsiębiorstw oraz handlowców z po
wiatu jarocińskiego. Spotkanie przew idziano do 
godz. 17.00. Trzy godziny później zaplanowano Bal 
Dobroczynny, który poprowadzi Lech Krychowski. 
Jego uczestnicy mają wpłacić dobrowolne datki na 
rzecz D om u Dziecka w Górze. - Tą zabawą chcemy 
przypomnieć, że oprócz pracy czy tkwienia przed tele
wizorem można mile spędzić razem czas. Nie będzie 
to typowy wystawny bal z  wyjątkowymi kreacjami. Ma 
to być raczej spotkanie towarzyskie, w czasie którego 
ludzie z naszego pokolenia będą mogli bawić się inaczej 
niż na dyskotekach. Wpoczątkach swojej działalności 
bardzo intensywnie pomagaliśmy szpitalowi i domowi 
dziecka w Górze, m.in. wyposażając je  w meble. To 
było bardzo doceniane. Teraz, jest ju ż  o wiele trudniej 
przekonać przedsiębiorców, że oprócz podatków ma 
jeszcze dać coś więcej - podkreśla Romuald Styszyński. 
Zaproszenia w cenie 100 zł od osoby można nabyć 
w restauracji „Kasyno” (tel. (62) 747-05-51, kasyno@ 
polwos.pl), sklepie „Tytan” (Jarocin, ul. Rynek 3, 
tel. (62) 747-37-83, mikiewi@interia.pl) oraz u głów
nego organizatora R om ualda Styszyńskiego (tel. 
602/334-480, romuald.styszynski@onet.pl. Ze wzglę
du na ograniczoną liczbę miejsc organizatorzy proszą 
o zgłaszanie udziału w forum i wykupienie biletów 
na bal do środy 28 września. (is)

► WYBORY 2011

Przekaże pensję senatora na stypendia
P onad  30 osób  przyszło n a  pierwszy 

z cyklu dyżurów prawnych, w trakcie k tó
rych udzielane są  bezpłatnie porady. Pracę 
adwokata opłacił Krzysztof Szelc, kandydat 
SLD  na  senatora. - Jest to jedyny kandydat, 
który oprócz tego, że rozda ulotki i wyklei 
plakaty, da coś potrzebnego m ieszkańcom  
Jarocina. To je s t bardzo konkretna ofesrta.
Zainteresowanie bardzo nas zaskoczyło. Już 
dzisiaj wiemy, że nie skończy się na tym jednym  
dyżurze - podkreślił Mikołaj Kostka, prze
wodniczący rady powiatowej SLD w Jaroci
nie. Krzysztof Szelc podkreślił, że w  swoim 
program ie wyborczym dla naszego m iasta 
zapisał również bezpłatne porady prawne, 
które miałyby się odbywać co tydzień lub 
dwa w biurze senatorskim . - Budżet, który 

je s t przeznaczany na jego  funkcjonow anie  
czasami jest wydawany zupełnie bezsensownie.
Ja chcialbym za te pieniądze zagwarantować 
pom oc prawnika dla mieszkańców. Dla wielu 
osób porada prawna jest dobrem luksusowym 
- mówił kandydat na  senatora.

K rzysztof Szelc stwierdził, że oprócz 
prow adzenia w łasnego biznesu od ponad 
10 lat zajmuje się działalnością społeczną 
w ram ach  lewicy. - W  biznesie okrzepłem  
i daję sobie dobrze radę. Dlatego chcę speł
niać teraz jeszcze bardziej misję społeczną.
Ja chcę być senatorem zawodowym, a całą 
pensję  w wysokości 11 tys. zł przekazywać 
na cele charytatywne, dobroczynne dla okrę
gu wyborczego. Rozdysponowaniem środków 
miałaby się zająć moja fundacja, która jes t 
na etapie rejestracji. Główny nacisk chcial-

K a n d y d a t K rzyszto f Szelc (z le w e j) d e k la ru je , że p ens ję  s e n a to ra  p rze ka że  na cele  
c h a ry ta ty w n e , a z p ie n ię d zy  na u trz y m a n ie  b iu ra  b ę d z ie  f in a n s o w a ł b e z p ła tn e  p o ra d y  
p ra w n e

bym położyć na stypendia oraz wyprawki dla 
dzieci. Myślę również o wspieraniu sportu. 
Myślę, że to przede wszystkim m oi wyborcy 
będą decydować, na ja k i cel zostaną przezna
czone te pieniądze. W skali kadencji to będzie 
około pół miliona - podkreślał kandydat na 
senatora. Deklarował, że jako senator będzie 
starał się pom agać wszystkim, niezależnie 
od sympatii politycznych czy przynależności 
partyjnej. Głównym jego punktem  zain te
resowania w senacie m iałaby być ochrona 
zdrowia. - Jest to m i najbliższe również z  po 

wodu tego, że z  zawodu jestem  farmaceutą. 
Można dobrze zorganizować służbę zdrowia, 
rozpoczynając od poziomu gminy i powiatu. 
Trzeba próbować zlikwidować kolejki do le
karzy. Na swoim przykładzie pokazałem, że 
można dobrze zorganizować rynek apteczny. 
Na pewno będę walczył z  nową ustawą przyjętą 
głosami Platformy Obywatelskiej i PSL-u, bo to 
nie może być tak, że leki po 1 stycznia zdrożeją 
o kilkadziesiąt czy kilkaset procent - tłumaczył 
Krzysztof Szelc.

(Is)

► SEMINARIUM W  ZESPOLE SZKÓŁ PRZYRODNICZO-BIZNESOWYCH W TARCACH

Z rolnikami o perspektywach

W  s e m in a riu m  m o g ła  w z iąć  u d z ia ł o g ra n iczo n a  liczba  u c ze s tn ik ó w  S p o tka n ie  w  Tarcach b y ło  o k a z ją  d la  f ir m  p o w ia tu  ja ro c iń s k ie g o  do  
z a p re z e n to w a n ia  ich p ro d u k tó w

► JAROCIN

Kup obraz, wspomóż 
filmowe „Mikołajki"

W  holu jarocińskiego kina „Echo” m ożna zo
baczyć wystawę poplenerową, która jest efektem 
w arsztatów plastycznych łączących kilka pokoleń 
artystów - amatorów. Już po raz drugi organizator 
zajęć czyli Stowarzyszenie Jarocin XXI organizuje 
sprzedaż najciekawszych dziel, ocenionych najwyżej 
przez profesjonalistów. W  zależności od formatu cena 
wynosi od 50 do 400 zł. Dochód z ich sprzedaży będzie 
przeznaczony na zorganizowanie imprezy mikołajkowej 
w kinie. W  zeszłym roku uczestniczyło w niej 160 dzieci. 
Oprócz pokazu filmowego dla wszystkich maluchów 
przygotowywane są słodkie upominki. Obrazy można 
nabyć codziennie w godzinach pracy kina lub kontak
tując się z Moniką Kulą (tel. 502/393-838). (Is)

Rolnicy oraz przedstawiciele organizacji 
i instytucji zajm ujących się obsługą rolnic
twa uczestniczyli w  sem inarium pod hasłem 
„Perspektywy rozwoju rolnictwa na terenie 
pow iatu jarocińskiego”-.

Inicjatorem  spotkan ia  był K arol M a
tuszak - przewodniczący komisji rolnictwa 
Rady Powiatu Jarocińskiego. Sem inarium  
odbyło się w Zespole Szkół Przyrodniczo- 
Biznesowych w Tarcach. Program  szkolenia

obejmował zagadnienia związane ze wspólną 
polityką ro lną  po 2013 roku, rolnictwem 
ekologicznym oraz korzyściami płynącymi 
z urucham iańia biogazowni.

(ann)

► KOLEJNE WARSZTATY EDUKACYJNE DLA NAUCZYCIELI W  CZESZEWIE

Nauczą się przyrody w  lesie
Nadleśnictwo Jarocin oraz 

Ośrodek Doskonalenia Nauczy
cieli w Kaliszu organizują warsz
taty poświęcone edukacji przy
rodniczo-leśnej dla nauczycieli 
nauczania początkowego ze szkól 
podstawowych i przedszkoli.

U czes tn icy  b ę d ą  m ieli 
okazję zapoznać się z wiedzą 
m etodam i konwencjonalnymi 
oraz w trakcie zajęć w terenie. 
Warsztaty odbędą się w O środ
ku Edukacji Leśnej w Czesze- 
wie 7-8 października i trwać

będą 16 godzin lekcyjnych. Jest 
to miejsce wyjątkowe, ponie
w aż znajdu je  się na terenie 
rozlewisk rzek Warty i Lutyni. 
Więcej informacji znajduje się 
w karcie informacyjnej, którą 
m ożna pobrać ze strony inter

netowej Nadleśnictwa Jarocin: 
www.jarocin.poznan.lasy.gov. 
pl. Z uwagi na ogran iczoną 
ilość m iejsc o uczestnictw ie 
decydow ać będzie kolejność 
zgłoszeń. Termin ich nadsyła
nia upływa 30 września, ds)

http://www.jarocinska.pl
polwos.pl
mailto:mikiewi@interia.pl
mailto:romuald.styszynski@onet.pl
http://www.jarocin.poznan.lasy.gov
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LAT minimum potrzeba 
na wybudowanie całego 
odcinka ul. Powstańców 
Wielkopolskich 7 3

ROK może trwać 
przebudowa wiaduktu 
na ul. Powstańców 
Wielkopolskich 84

OSOBY przyszły na 
zebranie w sprawie 
inwestycji na 
Ługach

OSOBY
zagłosowały 
przeciw koncepcji 
przebudowy N FORMACJE

JAROCIN ► KONTROWERSYJNA INWESIYCJA NA ZLECENIE POWIATU

Ługi nie chcą przebudowy ulicy Powstańców Wlkp.
1 R e m o n t  w ia d u k tó w  ta k , p r z e b u d o w a  uL P o w s ta ń c ó w  W lk p . n ie  - to  g łó w n y  s y g n a ł p ły n ą c y  z  z e b ra n ia  n a  ja ro c iń s k im  o s ie d lu  Ł u g i. 
B ę d z ie  k o le jn e .

Rondo - skrzyżowanie 
. z Al. Niepodległości

Droga towarzysząca

Węzeł do 
ul. Warcianej

Przystanki
autobusowe

L̂Kr_.Ł_?*

Droga prowadząca  
do Parowozowni

iadukt 
kolejowy II

K ontrakt

UUCA POWSTAŃCÓW WSlKOPOt SWCłl 
JAROCIN

Pl»łU»Tll«CT«'

► W edług koncepcji zam ów ionej przez 
Zarząd Dróg Powiatowych - Powstańców 
W lkp. ma być d ro g ą  ru c h u  p rzyśp ie szone go  
(skrzyżowania co 1 .0 0 0  m .). Jezdnia 
ma m ieć 7  m e tró w  sze ro kośc i, będzie 
posiadała kraw ężniki, obustronne 
chodn ik i i jednostronną ścieżkę rowerową 
(z m ożliw ością  przejazdu na drugą 
stronę w  m iejscu skrzyżowań). Przy 
al. N iepodległości powstanie rondo 
(w przyszłości m iasto planuje tam  łączn ik 
z kra jow ą 11). Droga będzie w ybudow ana 
w  lesie równolegle do istnie jącej ulicy. 
Dzisiejsza n itka ma pełn ić rolę obsługi 
terenów przyległych. U l. Brzozowa ma 
być podłączona do drogi obsługującej. 
Zaprojektowano zatoki autobusowe 
z w ia tam i. W yjazd z osiedla Ługi 
zaplanowano ul. W arcianą i W ielkopolską. 
Zam knięte zostaną m iędzy innym i Brdowa, 
a od strony m iasta - Węglowa i Szubianki. 
Teren pom iędzy to ram i kole jow ym i ma 
być obsługiw any drogą poprowadzoną pod 
w iaduktam i. U rzę d n ik o m  n ie  u d a ło  się p rzeko nać  m ie s zka ń c ó w  o s ie d la  Ług i d o  koncepcji p rz e b u d o w y  ul. P o w s ta ń c ó w  W lkp .

Z m ieszkańcam i Ługów  
spotkali się w czwartek czło
nek zarządu pow iatu, u rzęd
nicy gminni i projektanci. Nie 
zdołali jednak przekonać ludzi 
do koncepcji przebudowy. Nie 
pom ogło, że pro jek tan t sko
rygował pierwotny plan, d o 
dając wyjazd z osiedla ulicą 
Wielkopolską. - Nie zostaniecie 
Państwo w żadnej sytuacji odcięci 
°d  układu komunikacyjnego ul. 
Powstańców Wlkp. Jednakże m u
lc ie  liczyć się z  tym, że dojazd do 
tej drogi nie będzie tak swobodny, 
jak  w tej chwili - wyjaśniał Jan  
Tokarski z gdańskiego Biura 
Projektowo - Konsultingowego 
„Kontrakt”. - Powstańców ma

być drogą główną ruchu przy
śpieszonego. Jadąc taką drogą, 
każdy kierowca chcialby jechać  
bezkolizyjnie, nie zatrzymywać 
się co chwila, nie hamować, mieć 
bezpieczne zjazdy i przejazdy - 
tłumaczy! zebranym.

Powstańców Wlkp. nie zo
stanie przebudow ana, ale tak 
nap raw d ę  w ybudow ana od  
podstaw  równolegle do istnie
jącej drogi (po stronie lasu). 
Inwestycja zakłada też przebu
dowę obu wiaduktów. Gdyby 
została wykonana, jest szansa, 
że ulicę mogłaby przejąć Gene
ralna Dyrekcja Dróg Krajowych 
i Autostrad. Ta ostatnia miałaby 
też finansować roboty na d ro 

dze, bo ani powiatu, ani miasta 
nie stać na realizację projektu. 
O strożne szacunki w skazują 
(kosztorysu nie m a), że roboty 
m ogą kosztować kilkadziesiąt 
milionów złotych. - Kto za to 
zapłaci - padl glos z sali.

Nie tylko o koszty pytano 
na zebraniu. Ludzie z Ługów, 
ale też działający tam  przed
siębiorcy, obawiają się paraliżu 
na  osiedlu już w trakcie samej 
budowy. - Dlaczego my mamy 
wszyscy płacić za remont tej dro
gi? Płaćmy tylko za wiadukty - 
proponow ał jeden z mieszkań
ców. Zdaniem radnego Jerzego 
W alczaka inwestycja bardziej 
przysłuży się przejezdnym  -

po remoncie przez Ługi znów 
pójdzie ruch ciężarowy z krajo
wej 12 - niż mieszkańcom m ia
sta. - Na ul. Folwarcznej nie ma 
chodnika dla dzieci, które idą do 
szkoły nr 3 - przekonywała jedna 
z m ieszkanek. - N ie wyobra
żam sobie zwiększenia tam ruchu 
w trakcie remontu. Z daniem  
Przemysława Musielaka, etato
wego członka zarządu powiatu, 
nawet gdyby projekt doszedł do 
realizacji, to  sama przebudowa 
drogi jest kwestią przynajmniej 
5 lat. Sam orząd chciałby za
cząć od najbardziej zniszczo
nego wiaduktu. - Jak  w czasie 
budowy będziemy przechodzić do 
miasta? Przez Ciświcę? - pytał

jeden z mieszkańców.
Projektant założył, że po

reorganizacji z Ługów będzie 
m ożna wyjechać ulicami War
cianą i Wielkopolską. -Jakpan  
widzi ten wyjazd, skoro droga 
Ł ug i i W ielkopolska n ie są  
utwardzone - zauw ażył jeden  
z mieszkańców. - To jest jedyna  
realna koncepcja udrożnienia  
drogi nr 12 - przekonywał M u 
sielak. - Rozwiązanie alternatyw
nejest takie - zamknąć przejazd. 
Ale to sparaliżuje miasto. M iesz
kańcy wskazywali też, że nie 
m ożna powtórzyć błędu, który 
popełniono 30 lat tem u z ul. 
Poznańską. Ta kiedyś miała być 
obwodnicą Jarocina, a dziś jest

najbardziej zatłoczoną miejską 
arterią.

Za odrzuceniem  przedsta
wionej koncepcji zagłosowało 
77 osób (z 84 obecnych). - Taka 
opinia utrudni nam pozyskanie 
środków zewnętrznych na tę in
westycję - ostrzegał p rzedsta
wiciel powiatu.

K olejne spo tkan ie  w tej 
sprawie zaplanow ano celowo 
na  godz. 19.00 w p iątek  23 
września, tak by mogli w nim 
uczestniczyć wszyscy zaintere
sowani. - Projektant ma między 
innymi zmodyfikować wyjazd z ul. 
Warcianej ja k  postulowaliśmy 
- zapow iada radny Walczak.

(nba)

http://www.jarocinska.pl
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Rodzinom  zmarłych składam y wyrazy współczucia

>

w w w .ja r o d n s k a .p l

ZATRZYMAJ SIĘ

JULIANNA PIETRZAK
- 1. 12 (Gola)
MARIUSZ MIKOŁAJCZAK
- 1. 41 (Klęka)

O D E S Z L I O D  N A S

JOZEF MACIOSZCZYK
- 1. 80 (Wolica Pusta)
URSZULA GRODZKA - DRZAZGA
- 1. 81 (Jarocin)

FLORIAN ŻUREK
- 1. 85 (Golina)
REGINA WILHELM
- 1. 92 (Witaszyce)

TERESA STEMPNIEWICZ
- 1. 83 (Mieszków)
ZBIGNIEW BACHÓRZ
- 1. 47 (Cielcza)

Z „Fatim ką” do
św. Franciszka i papieża

O śm iodniow ą wycieczkę do 
W enecji, Rzymu, Asyżu, Rimini 
i Padwy organizują w dniach 12 
- 19 października parafie M atki 
Bożej Fatimskiej w  Jarocinie i św. 
Pawia Apostola w Ostrowie Wlkp. 
W  program ie przew idziano zwie
dzanie miejsc związanych z życiem 
św. Franciszka m.in. miejscowości 
La Verna czyli m iejsca stygmaty- 
zacji świętego.

W  niedzielę 16 p aźd z ie rn i

ka pielgrzymi będą  mieli okazję 
zwiedzić Watykan, modlić się przy 
grobie Jana  Pawia II oraz wziąć 
u d z ia ł w nabożeństw ie  „A nioł 
P ań sk i” z p ap ieżem  B enedyk
tem XVI. K oszt udzia łu  wynosi 
1.200 zł i 30 euro. W cenie uwzględ
niono przejazd autokarem, noclegi 
oraz ubezpieczenie KL i NW. Zgło
szenia i bliższe informacje pod nr 
tel. (62) 747-81 -36 i 602/688-207.

(Is)

( T

Głębokie wyrazy współczucia 
dla

M ałgorzaty i Przemysława Pietrzaków 
z pow odu śmierci córki

ś. t  p .

JU LIANNY PIETRZAK

składają
w łaściciele i pracownicy 

Firmy Biegun J

f  "N

Wszystkim, którzy wzięli udział w pożegnaniu naszego kochanego 
męża, ojca, teścia, dziadka 

byli z nam i w  trudnych chwilach, zamówili msze św., 
złożyli kwiaty i odprow adzili n a  miejsce 

wiecznego spoczynku

ś.tp .
FLORIANA ŻURKA

serdeczne podziękowanie składa
żona z rodzinąV ..J

„ Z a m k n ę ły  s ię  u k o c h a n e  oczy, spoczę ły  sp ra c o w a n e  ręce, 

p rz e s ta ło  b ić  u k o c h a n e  serce. ’’

S e rd e czn e  p o d z ię k o w a n ia  w s z y s tk im , k tó rz y  o k a z a li n a m  serce w  ty c h  tru d n y c h  

c h w ila c h : ro d z in ie ,  p rz y ja c io ło m ,  s ą s ia d o m , z n a jo m y m , w s p ó łp ra c o w n ik o m  

z a k ła d u  E n e rg a , d e le g a c jo m , p ie lę g n ia rk o m  A . W a lc z a k  i J. G rz y b e k  o ra z  

w s z y s tk im , k tó rz y  z a m ó w il i  m sze  św ., z ło ż y li k w ia ty  i w ie ń c e  o ra z  o d p ro w a d z i li 

n a  m ie jsce  w ie c z n e g o  s p o c z y n k u  m o je g o  n a jd ro ż s z e g o  m ę ża , o jc a  i  syna

ś. t  p .

ZBIGNIEW A BACHORZA
składa

żona z córką i rodziną

v CAŁODOBOWE KOMPLEKSOWE 
USŁUGI POGRZEBOWE B.W. PAUL

CZŁONEK POLSKIEJ IZBY POGRZEBOWEJ

63-200 Jarocin, ul. Szpitalna 4 

Biuro obsługi klienta czynne od 8.00 do 17.00 
Jlel. koni.z509/660-948,igałodobowv\509/32(JŁl 211
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Ksiądz prałat D ariusz 
Matusiak, proboszcz para
f i i  św. M arcina w Jarocinie 
odpraw ił m szę św. p o ło 
w ą w intencji w szystkich 
wiernych, a w  szczególno
ści m ieszkańców  osied la  
700-lecia. Eucharystia o d 
była się przy figurze M atki 
Bożej N iepokalanej, która 
od 2002 roku znajduje się 
u  zbiegu ulic Harcerskiej 
i Jo rdana. W  tym miejscu 
oprócz rocznicowych mszy 
obywają się także nabożeń

stwa majowe w  ramach tzw. 
stacji Maryjnych.

W  kazaniu ksiądz M a
tusiak podkreślił wstawien
niczą rolę Matki Bożej, któ
ra zawsze wskazuje drogę 
do  Boga. N aw iązał także 
do fragm entu Pism a Świę
tego, odczytanego w czasie 
niedzielnej mszy, m ów ią
cego o konieczności w ie
lokrotnego przebaczania. 
- Każdego dnia modlimy się 
w „Modlitwie Pańskiej"sło
wami: „i odpuść nam nasze

winy, jako  i m y odpuszcza
m y”. A ja k  to jes t naprawdę 
w naszym życiu? Jak to jest 
w relacjach międzyludzkich ? 
A  w naszych rodzinach ? Czy 
potrafimy wyjść z pomocną  
dłonią i sercem pełnym m i
łości i przebaczenia do dru
giego człowieka? Jak to jest 
z jednością wśród tych na
szych, codziennych ludzkich 
relacji - podkreśli! w kaza
niu duchowny. W spom niał 
również o niedawnym n a
wiedzeniu parafii i m iasta

przez kopię obrazu M atki 
B ożej C zęstochow sk ie j. 
- Tyle było poruszeń serca 
i uniesień ducha. Wiele było 
tego, co znów przyniosło nam  
nadzieję do naszych serc. To 
sprawiło, że znów się poczu
liśmy lepiej i odkryliśmy, ja k  
wielkim  darem  je s t nasze 
życie - pow iedział ksiądz 
M atusiak , apelu jąc  o to , 
aby nie zm arnow ać tego 
szczególnego, duchowego 
daru.

(Is)

Sławoszew i Kotlin na  koniec
W  ram ach nawiedzenia deka

n a tu  czerm ińskiego kopia o b ra 
zu M atki Bożej Częstochow skiej 
przebywała w parafiach w Sławo- 
szewie (na zdjęciu) i Kotlinie. Były 
to ostatnie miejscowości na Ziemi 
Jarocińskiej, które przyjmowały M a
ryję w Jej Jasnogórskim wizerunku. 
U roczystościom  pow itania prze
wodniczył ksiądz biskup Stanisław 
Napierała, który w swoich kazaniach 
wielokrotnie nawoływał i apelowa! 
o zawierzenie M aryi jako m atce, 
królowej i najlepszej pośredniczce 
w drodze do Boga. Podobnie jak 
w innych parafiach, tak i na Ziemi 
Kotlińskiej przybyciu ikony M atki 
Bożej towarzyszyło bicie dzwonów 
oraz syreny wozów strażackich, któ
re eskortowały sam ochód - kaplicę 
na  trasie. I to  w łaśnie druhow ie

z O SP jako pierwsi i ostatni nieśli 
wizerunek Maryi na trasie procesji. 
N a swoje ram iona wzięli go rów
nież przedstawiciele matek,, ojców 
i młodzieży. Oficjalne zakończenie

nawiedzenia diecezji kaliskiej odbę
dzie się za miesiąc, w niedzielę 23 
października w kaliskiej katedrze 
św. Mikołaja.

(Is)

N A J L E P S Z A , P R O F E S J O N A L N A
OFERTA NA RYNKU USŁUG CMENTARNO-POCRZEBOWYCH 
63-200 Ja ro c in , ul. T a rgow a 18a, te l. (62) 747-29-52, kom . 601/869-111

KOMPLEKSOWE 
USŁUGI POGRZEBOWE 

M arciniak &

S a lo n  tru m ie n  - b iu ro  o b s łu g i k lie n ta  
« v n n e  o d  8 .0 0  d o  l  Z .0 0  

c a ło d o b o w o  te l.  (6 2 )  7 4 7 - 1 8 -2 0  
k o m . 6 0 4 / 2 4 2 - 4 8 9  

Ja ro c in ,  u l. M o n iu s z k i  łO a  

ZAftWMIAMY GODNĄ I PHOFISJONUNĄ OhH>»

http://www.jarodnska.pl
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► WŁAŚCICIELE WITASZYC UMIERALI NA OBCZYŹNIE

9 lipca 2011 roku, w Santa 
A na w Kalifornii zm arła Jo an 
na Ploska z d. Bnińska. Córka 
ostatnich właścicieli Witaszyc. 
W  połowie lat sześćdziesiątych, 
wraz z m atką Pauliną E leono
rą  von O hnesorge - Bnińską, 
w swej sentymentalnej pod ró 
ży do Polski odwiedziły także 
W itaszyce. Teraz w róciła na 
zaw sze, spoczęła  w ro d z in 
nym  grobow cu na  m iejsco
wym cm entarzu. W  tym miej
scu chciałbym  przypom nieć 
chociaż

Ziarenka z boga te j 
h is to r ii rodu 
i W itaszyc

Je d n y m  z n a jb a rd z ie j  
u ty tu ło w an y ch  był Ł ukasz  
Bniński, poseł na Sejm Wielki 
w 1781 r., sędzia ziemski p o 
znański (1782-93), rotm istrz 
kawalerii narodow ej, od zn a
czony O rderem  O rła Białego 
w 1791 r. Tytuł hrabiego za 
twierdzono w Prusach 5 czerw
ca 1798 r. Jeden z jego po tom 
ków, A leksander F lo rian  hr. 
Bniński (dziadek późniejszego 
właściciela W itaszyc), urodził 
się 20 lutego 1814 r. w Biez- 
dowie. Oficer wojsk polskich, 
ożen iony  z P au lin ą  M ilicką 
21 m arca 1892 r. w Poznaniu. 
Jego syn Witold Rafał hr. Bniń
ski herbu Ł odzią, porucznik 
huzarów, ożenił się w Czerni
kowie z Bronisław ą Piwnicką 
herbu Lubicz. Z tego związku 
urodził się 19 lutego 1895 r. 
w Toruniu, Konrad Aleksander 
Bniński oraz Jadwiga Bnińska.

Witaszyce do 1364 roku były 
włościami biskupimi. W kolej
nych wiekach właściciele zmie
niali się bardzo często. Po prze
jęciu wioski przez K arla von 
Fossa pow stała tutaj Agencja 
Pocztowa (1899 r.), co na tamte 
czasy było rzadkością na wsi. 
Kolejnym właścicielem stał się 
pułkownik wojsk pruskich Karol 
Voss, później Willi von Dulong, 
który w 1899 r. obok starego 
dworu Gorzeńskich zbudował 
okazały pałac. Jedenaście lat 
później, w 1910 roku Witaszyce 
przechodzą w ręce niemieckiego 
barona, H ansa von Ohnesorge, 
żonatego z N atalią Burleigh- 
Conkling. W spom inam  tutaj 
wybrane fragmenty z dziejów 
Witaszyc, a  szczególnie rodzinę 
barona Ohnesorge, ponieważ 
historia rodu Bnińskich herbu 
Łodzią na zawsze została z nimi 
związana.

N ow e poko len ie  
Bnińskich

Dostępne źródła podają, iż 
w roku 1919 lub 1920 udał się 
do Witaszyc na  praktykę ro l
niczą Konrad hr. Bniński, syn 
Witolda i Bronisławy Piwnickiej. 
Praktyka w majątku witaszyckim 
sprawiła, iż młody Bniński zako
chał się w córce barona H ansa 
von Ohnesorge - Paulinie. Ślub 
odbył się w Witaszycach 3 lutego 
1921 roku. Ich dzieci przyszły na 
świat w Poznaniu: Joanna zwa
na w rodzinie Żancią, ur. w 1921 
r. i Piotr, ur. w 1924. Konrad 
hr. Bniński w latach dwudzie
stych służył w 2 pułku ułanów 
wielkopolskich. Podobnie jak 
wielu innych jego wojskowych 
kolegów, jako rezerwista d łu
go jeszcze nosił mundur, żywo 
uczestnicząc w życiu jednostki.

Bnińscy herbu Łodzią
► G a łę z ie  g e n e a lo g ic z n e  r o d u  B n iń s k ic h  
s i ę g a j ą  w i e k ó w  ś r e d n i c h .  Z a w s z e  
a k ty w n i s p o łe c z n ie  i p o l i ty c z n ie .  S łu ż y li  
R z e c z y p o s p o lite j  ja k o  w ła śc ic ie le  z iem scy , 
p o s ło w ie , k a sz te la n i, s ta ro s to w ie  i ż o łn ie rz e . 
B n iń scy  h e rb u  Ł o d z ią , „p isa li"  sw o ją  h isto rię  
ta k ż e  n a  Z ie m i J a ro c iń s k ie j . . .

5?.'.- w

W łaśc ic ie l W itaszyc  (teść K onrada ) b a ro n  Hans O h n eso rg e  z có rką  
P au liną  - żo n ą  hr. K o n ra d a  B n iń sk iego

K onrad  hr. B niński w  m u n d u rz e  c h o rą że g o  u ła n ó w  
w ie lk o p o ls k ic h  - 1 9 2 6  r. (M u z e u m  R eg io n a ln e  
w  Jaroc in ie )

D zieci hr. K o n rad a  i P au liny  B nińskich - Joanna i P io tr  (z o p ie k u n k ą )

Organizowali ćwiczenia i u ro
czystości. O bok wielu innych 
właścicieli ziemskich i swoich 
krew nych, hr. K o n stan teg o  
i Alfreda Bnińskich, należał do 
Związku Polskich Kawalerów 
Maltańskich. Nie stronił też od 
życia towarzyskiego, uczest
niczył w polowaniach organi
zowanych m.in. przez hr. Go- 
rzeńskiego w Tarcach czy hr. 
Taczanowskiego. Był cenionym 
zarządcą i gospodarzem, dla
tego na wniosek Poznańskiego 
Ziemstwa Kredytowego, a póź
niej Decycją Sądu Apelacyj
nego w  Poznaniu, mianowany 
został przymusowym zarządcą 
majątku jarocińskiej Ordynacji 
Radolinów. Obowiązki przejął
I kwietnia 1933 r.

Na obczyźn ie ...
Rodzina K onrada hr. Brań

skiego mieszkała w  Witaszycach 
do jesieni 1939 r. Podobnie jak 
wielu jarociniaków, po wybuchu
II wojny światowej wysiedleni 
zostali do Generalnej G uber
ni. Dzięki licznym kontaktom 
i przy pom ocy amerykańskiej 
służby dyplomatycznej udało 
się właścicielom Witaszyc wy
jechać do Stanów Zjednoczo
nych. Osiedlili się na  Florydzie. 
Dzięki pomocy m ęża Joanny, 
Mariana Płoskiego (1869-1966), 
prowadzili plantację pom arań
czy. K onrad hr. Bniński zmarł 
w 18 czerwca 1961 r. w Delray 
Beatch na Florydzie. Syn Piotr 
żonaty z Teresą Bnińską, córką 
K onstantego Łukasza i Ireny 
z Ponińskich m ieszkał z nią 
w Hiszpanii i zmarł w 1993 r. Jak 
pisał Andrzej Kwilecki: "Paulina 
von Ohnesorge - Bnińska, żona 
Konrada, w towarzystwie córki 
Joanny odwiedzała wielokrotnie
- po 1960 roku, Polskę. Bywafy 
m.in. w Poznaniu i w Witaszy
cach, zatrzymywała się na dłużej 
zwykle w rodzinnej siedzibie Elż
biety z  Brzozowskich Gozimir- 
skiej - dworku w Kowalewie pod  
Pleszewem. Była silnie związana 
uczuciowo z polskością, chociaż 
mówiła znacznie lepiej po nie
miecku, niż po  polsku”. Zmarła 
w 2000 roku, przeżyła 102 lata. 
Joanna z Bnińskich Ploska po 
śmierci matki zamieściła w pol
skiej prasie nekrolog o następu
jącej treści: „Paulina Konradowa 
hr. Bnińska z domu-Ohnesorge, 
gorąca patriotka, szczerze związa
na z  Polską, zmarła 28 listopada 
2000 roku w Delray Beach na 
Florydzie. Zostanie pochowa
na  w grobowcu w Witaszycach, 
o czym z wielkim smutkiem za
wiadamia córka z rodziną”.

N a cm entarzu w W itaszy
cach znajduje się kwatera obu 
rodzin: Ohnesorge i Bnińskich. 
Tu spoczywają K onrad, P iotr 
i Pau lina Bnińscy. Teraz d o 
łączy ła  do  n ich  n a  zaw sze, 
Jo a n n a  P łoska z d. Bnińska 
herbu  Ł odzią. P ły ta zaw iera 
napisy z nazwiskami zmarłych 
oraz herbem Bnińskich i tarczą 
herbow ą Ohnesorgów. 
Opracowanie ANDRZEJ GOGULSKI 

Źródła :
1. Ziemiaństwo wielkopolskie
- Andrzej Kwilecki
2. Genealogia Bnińskich herbu todzia
3. Informacje i notatki - Janina Grala

Dziękuję pracownikom Muzeum Re
gionalnego w Jarocinie oraz wszystkim
osobom za pomoc i przekazane mate
riały i fotografie.

http://www.jarocinska.pl
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POD PATRONATEM
-̂Jarocińska

SPONSOR GŁÓWNY:

RBB-STAL
S P Ó Ł K A  A K C Y J N A

M E B LO M A X

J e ź d z ie c k i U c z n io w s k i K lu b  S p o rto w y
„ B R Y L L A N D IA "  w  W ita s zy c a c h

z a p ra s z a  n a

ZAWODY KONNE
W  S K O K A C H  P R Z E Z  P R Z E S Z K O D Y

Stajnia BRYLE

PROGRAM ZAWODÓW 

Konkurs nr I

\ dlo kBcy -■ 60 cm 
Konkurs nr 2 
dra^kucyHaucm

dokładności 
Konkurs nr 4 - L
Igje ^gy
dwufazowy
Konkurs nr 5 - P
-
dwufazowy o nagrodę 
"Gazety Jarocińskiej" 
Konkurs nr 6 - N 
1 GRAND PRIX RRYŁŁANDII

rZARAWAWANEGM

V I I I  T I I R N I F  I  D i u n  C l f l T K f l W F  I
DRUŻYN PLUSLIGI KORIFT n  p h ^ H A P  RJIRWISTRZA JAROCINA

1 -  2  P A Ź D Z IE R N IK A  2 0 1 1  R.
IAROCIN-SPORT" Ul SPORTOWA*^SAl A SPORTOWO - W I00W IS K 0W A

TAURON M K S
D Ą B R O W Ą  G Ó R N IC ZA

O R G A N IK A
BUDOWLANI ŁÓDŹ

KS PAŁAC
BYDGOSZCZ

O R G A N I7 A T O R 7 Y P A T R O N A T  M F O IA I  N Y

H ia r o c iń s k a

oqq POZNAŃ

U R Z Ą D  
M IE J S K I 
W J A R O C IN IE

w w w .rb b -s ta l.c o m .p l

SYSTEMY INSTALACYJNE

Posmyk 
katem 
J aroty
i P o  d w ó c h  b r a m k a c h  P a w ia  P o s m y k a  
C h o jn ic z a n k a  p o k o n a ła  2:1 J a r o tę  H o te l  
J a ro c in  w  dziew iąte j kolejce II ligi. G o la  d la  
ja ro c in ia k ó w  z d o b y ł S e b a s tia n  K a m iń sk i, 
d la  k tó re g o  b y ł to  p ie rw sz y  g o l w  II  lid ze .

Jaro ta , podbudow ana zwycięstwem 
w Żaganiu chciala kontynuować m arsz 
w górę tabeli. - Atmosfera  w zespole się 
poprawiła i przed spotkaniem z Chojniczan
ką jesteśm y „głodni” kolejnych punktów. 
Przełamaliśmy się w Żaganiu, więc teraz 
czas na przełamanie Chojniczanki - mówił 
przed meczem Czesław  Owczarek, tre
ner Jaroty. W  dwóch dotychczasowych 
pojedynkach tych drużyn w Chojnicach 
lepsi byli gospodarze, a  w Jarocinie padl 
remis 1:1. Czesław  Owczarek postał do 
boju taką sam ą jedenastkę jak w Ż aga
niu. Jednak to, co przyniosło trzy punkty 
w m eczu z C zarnym i, nie w ystarczyło 
na  zdecydowanie lepszą Chojniczankę. 
Podopieczni Grzegorza Kapicy górowali 
nad Jaro tą  i zasłużenie zwyciężyli. - Choj
niczanka przewyższała nas doświadczeniem, 
ale unikając naszych prostych błędów spo
kojnie mogliśmy się pokusić przynajmniej 
o remis - stwierdził po meczu Czesław  
Owczarek.

Przez pierwsze pół godziny na b o 
isku niewiele się działo, ale w ostatnim  
kwadransie pierwszej części obie drużyny 
dostarczyły kibicom sporo emocji. W  wy

•  •  •  W O K Ó Ł  B O IS K A

► Szybkie kartki
Zaledwie 120 sekund potrzebo
wał Krzysztof Bartoszak, żeby 
zobaczyć dwie żółte, a w kon
sekwencji czerwoną kartkę. 
Pierwszą, za dyskusję z sędzią 
otrzyma! w 90. minucie, a drugą, 
za faul, w 92.

► Czwarta kartka Skowrona
Igor Skowron, obrońca Jaroty, nie 
będzie najmilej wspominał spo
tkania z Chojniczanką. Po jego 
zagraniu ręką sędzia podyktował 
rzut karny, po którym goście zdo
byli drugą bramkę. Za to prze
winienie otrzymał żółtą kartkę, 
wykluczającą go z gry w meczu 
z Zagłębiem Sosnowiec.

► Dziewięciu spóźnionych
Dziewięciu kibiców z Chojnic 
przyjechało do Jarocina na mecz 
z Jarotą. Choć spóźnieni (dotarli 
na stadion dopiero w 31. minu
cie) to niewiele stracili. Emo
cje w tym spotkaniu zaczęły się 
dopiero w ostatnim kwadransie 
pierwszej połowy. Czyżby piłka
rze czekali na sympatyków gości?

► Siódmy strzelec
Sebastian Kamiński został siód
mym piłkarzem, który zdobył 
bramkę dla Jaroty w tym sezo

mianie ciosow 
akcja za  akcję 
- lepsi okaza
li się goście 
z C h o jn ic ,  
k tó rzy  w yko
rzystali złe u s ta 
w ien ie  ja ro c iń sk ie j 
defensywy przy rzucie 
wolnym. Paweł Posmyk 
u p rz e d z i!  D a r iu s z a  
Brzostowskiego i posłał 
piłkę do  siatki. W cze
śniej świetnych sytuacji 
do zdobycia bramki nie
wykorzystali: Patryk Cierniewski i Da" 
mian Pawlak (dla Jaroty) oraz Szymon 
Kaźmierowski i Krystian Pieczara - na
pastn icy  z C hojnic. - M uszę jasno  po
wiedzieć, że w Jarocinie nasi napastnicy 
nie strzelają bram ek - mówił później na 
konferencji prasowej Grzegorz Kapica- 
przypom inając nieskuteczność swoich 
najlepszych strzelców  także w meczu 
z poprzedniego sezonu.

Nie strzelali napastnicy, za to  wyrę
czy! ich pomocnik - Paweł Posmyk, który

w
zd
sti
Śli

at
toi
ob
sm

nie. Przed nim do siatki trafiali: 
Krzysztof Bartoszak (trzykrotnie), 
Bartosz Kieliba, Krzysztof Cza- 
bański, Igor Skowron i Karol Da
nielak. Siódmym graczem jest... 
Damian Czech, który strze lił 
samobójczego gola w meczu 
z Calisią.

► Kamiński
posłuchał trenera

Czesław Owczarek, trener Jaroty 
wpuszczając na boisko Seba
stiana Kamińskiego powiedział 
mu, że po asyście w poprzednim 
meczu z Czarnymi Żagań, teraz 
czas najwyższy na to, żeby zdo
był bramkę. Młody pomocnik 
posłuchał swego szkoleniow
ca. Szkoda tylko, że ten gol nie 
przyniósł nawet punktu jego 
drużynie. .

\  f

http://www.jarocinska.pl
http://www.rbb-stal.com.pl
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 Wszystkie drużyny

zachodniej grupy II ligi mają 
już na swym koncie przynajmniej 
jedno zwycięstwo. W dziewiątej 
kolejce swoje pierwsze wygrane 

zanotowały: Energetyk ROW Rybnik 
(3:1 z Czarnymi Żagań.) oraz Bałtyk 

. Gdynia (pokonał na wyjeździe 1:0 
L Górnika Wałbrzych).

• • • WYPOWIEDZI POMECZOWE

► Grzegorz Kapica 
trener Chojniczanki

W dwóch ostatnich spotkaniach prowadziliśmy do przerwy, ale 
trwoniliśmy swój dorobek. Dziś udało się dowieźć zwycięstwo 
do końca, chociaż nerwów w końcówce nie brakowało. Bramka
stracona na 1:2 zawsze powoduje, że przeciwnik rusza i wtedy wszystko może 
się wydarzyć. Potrafiliśmy jednak to utrzymać.
Gramy drugi raz w Jarocinie i muszę jasno powiedzieć, że tu nasi napastni
cy nie strzelają bramek. W jednym i w drugim spotkaniu mieli wymarzone 
sytuacje, takie, że można tylko się dziwić, że nie padały bramki. Napastnicy 
się zacięli, ale na szczęście strzelał pomocnik - Paweł Posmyk i wygraliśmy.

'. w i  - B

► Czesław Owczarek 
trener Jaroty

Pierwsza połowa to otwarty futbol z obydwu stron, obie drużyny 
stworzyły sytuacje, z których mogły paść bramki. Niestety chwilę 
przed przerwą tracimy bramkę, po stałym fragmencie gry i scho
dzimy do szatni przegrywając. Nasze gapiostwo, bo przecież przed meczem 
mieliśmy ustalone, kto kogo w takich sytuacjach powinien kryć. Po przerwie 
druga bramka po rzucie karnym, po ręce Igora Skowrona. Znów nasz błąd. 
Ewidentnie pomogliśmy wygrać Chojniczance ten mecz.
Chojniczanka przewyższała nas doświadczeniem, ale unikając naszych prostych 
błędów spokojnie mogliśmy się pokusić przynajmniej o remis.
W drugiej połowie wymieniłem dwóch zawodników z formacji obronnej, co 
pokazuje, że nasza defensywa nie była w tym meczu stabilna. To ona była 
odpowiedzialna ze wszystkie błędy.

Jarota Hotel: Dariusz Brzostowski, Hubert Oczkowski, Igor 
Skowron (75. Adrian Owczarek), Piotr Garbarek, Mateusz Śliwa 

(57. Krzysztof Czabański) - Patryk Ciemiewski, Karol Danielak (66. 
Hubert Nawrocki), Michał Grobelny, Maciej Tomkowiak, Damian 

Pawlak (62. Sebastian Kamiński) - Krzysztof Bartoszak , , I
Chojniczanka: Michał Kolba , Michał Mikołajczyk , Bartosz 
Kaśmkowski, Michał Steinke, Jakub Marynowicz, Paweł Posmyk, 
Tomasz Szczepan, Aleksandar Atanacković, Marcin Tarnowski 
(79. Konrad Hajdamowicz), Szymon Kaźmierowski (80. Tomasz 
Parzy), Krystian Pieczara (67. Kacper Tatara)

0:1 - Paweł Posmyk (43.)
0:2 - Paweł Posmyk z rzutu karnego (55.)
1:2 - Sebastian Kamiński, w po akcji Krzysztofa Bartoszaka (78.)

► Paweł Posmyk
pomocnik Chojniczanki

Po trzech nieudanych spotkaniach, chcieliśmy się odbudować 
psychicznie i zrehabilitować za nasze ostatnie wpadki. Udało się 
to w pełni, dlatego jesteśmy zadowoleni.
Gospodarze to nie jest byle jaki zespół i po strzeleniu gola narobili trochę 
zamieszania pod naszą bramką. Na szczęście wyszliśmy z tego obronną ręką 
i nie daliśmy sobie strzelić kolejnej bramki, a przy odrobinie szczęścia sami 
mogliśmy dołożyć trzecią. Mimo straconej bramki byłem pozytywnie nastawiony 
co do końcowego wyniku. Wiedzieliśmy, że taki mecz, gdzie prowadzimy 2:0, 
a przegrywamy 2:3 już się zdarzył i drugi się nie powtórzy. Chwała chłopakom 
i dziękuję całej drużynie.

I 'v drugiej połowie z rzutu karnego 
| °t>yt drugą bramkę dla gości. Kry- 
i >an Pieczara uciekl M ateuszow i

*wie, dograł piłkę w pole karne, 
[ a tam ręką zatrzym ał ją  Igor Skow- 

F°n- Dariusz Brzostowski był bliski 
g o n ien ia  jedenastki, ale strzał Po
myka był m ocny i precyzyjny. 

Z d en erw o w an y  g rą  sw o ich  
rońców O w czarek zdjął M ate-

j i Za Śliwę, później zmienił jeszcze 
I ®ra Skowrona, decydując się na grę

dwójką napastników. W  78. minucie 
Ja ro ta  zdobyła kontaktowego gola. 
D o  p o d a n ia  M acieja  Tom kow ia- 
ka w ystartow ali A drian Owczarek 
i K rzysztof B artoszak , którzy nie 
bardzo  mogli się zdecydować, kto 
z nich m a przejąć piłkę. Ostatecznie 
opanował ją  Bartoszak, minął bram 
karza i zagrał wzdłuż bram ki. Tam, 
po  błędzie obrońcy C hojniczanki, 
bardzo przytomnie zachował się Se
bastian  K amiński strzelając swego

pierwszego gola w barwach Jaroty.
W  końcówce jarocin iacy naci

snęli, ale nie zdołali zmienić wyniku.
W  niezłej sytuacji znalazł się m.in. 
Bartoszak, jednak sędzia uznał, że 
pom agał sobie ręką. N apastnik Ja 
roty nie zgodził się z decyzją arbi
tra i zobaczył żółtą  kartkę. Chwilę 
później faulując gracza z Chojnic 
otrzyma! drugi kartonik i gospodarze 
skończyli mecz w dziesiątkę.

(fa f)

► Dariusz Brzostowski 
bramkarz Jaroty

Po meczu każdy jest mądry. Gdybym podczas interwencji widział, 
że nie dojdę do piłki, to pewnie zachowałbym się inaczej. Szkoda 
tej straconej bramki. Założenia taktyczne przy rzutach wolnych
mieliśmy inne. Pierwszy groźniejszy rzut wolny i ich nie zrealizowaliśmy. Nie 
wiem, co o tym powiedzieć...
Przy rzucie karnym prawie odbiłem piłkę, ale jak wiadomo „prawie” robi wielką 
różnicę. Za „prawie” nie ma punktów. Dużo mi nie brakowało, stąd tak wielka 
moja złość po tej bramce.
Dziś nie pokazaliśmy, że jesteśmy drużyną. Było niestety bardzo słabo.

Bracia zwyciężają

M a c ie j M u s ie la k  (UKS T ró jka ) o k a za ł się n a jlep szy  w ś ró d  d z ie s ię c io la tk ó w  
podczas k ry te r iu m  w  K órn iku

M a rc e l M u s ie la k  
(U KS T rójka Ja ro c in ) 
zają ł pierw sze m iejsca 
w wyścigach kolarskich 
w Kórniku oraz Biadkach. 
W sw oich kategoriach  
w iekow ych zw yciężali 
również Maciej Musielak 
(w Kórniku) oraz Dawid 
Kuderczak (w Biadkach).

Zawodnicy UKS Trój
ka Jarocin wystartowali 
w dwóch wyścigach ko
larskich. Najpierw ścigali

się w K ryterium  U licz
nym o Puchar Burmistrza 
K órnika. W  zaw odach  
wzięło udział prawie 400 
zawodników (od dw ulat
ków aż po kategorie do 
rosłych). W śród żaków 
b ezk o nku rency jny  był 
M arcel M usielak, który 
wygrał z dużą przewagą 
nad konkurentami. N aj
lepszy w kategorii do 10 
lat był jego brat - Maciej. 
N a podium  stawali także

Krzysztof Krawczyk, D a
wid Kuderczak, Justyna 
Kukfisz i Joanna Golec.

Podopieczni Szymo
na Gruchalskiego wzięli 
także udział w V Wyścigu 
K olarskim  - Z łoty Liść 
w Biadkach. M arcel M u
sielak ponow nie okazał 
się najlepszy w swojej ka
tegorii. Pierwsze miejsce 
wywalczył również Dawid 
Kuderczak (klasy IV).

(fa f)

WYNIKI
UZYSKANE PRZEZ 
REPREZENTANTÓW UKS 
TRÓJKA JAROCIN

KRYTERIUM ULICZNE 
0 PUCHAR BURMISTRZA KÓRNIKA 

Dzieci do lat 8

2. Krzysztof Krawczyk
7. Remigiusz Wachowiak

Dzieci do lat 10

1. Maciej Musielak
2. Dawid Kuderczak

Żaki

1. Marcel Musielak

Żaczki

2. Justyna Kukfisz
3. Joanna Golec

Młodziczki

8. Zuzanna Cyraniak

V WYŚCIG KOLARSKI 

-ZŁOTY LIŚĆ-BIADK1 

Chtopcy 

Klasa III

2. Krzysztof Krawczyk
Klasa IV

1. Dawid Kuderczak
Klasa V

5. Kacper Skrzypczak
Klasa VI

1. Marcel Musielak

Dziewczęta

Klasa VI

2. Justyna Kukfisz

► OTWARTE MIĘDZYNARODOWE MISTRZOSTWA 

WARSZAWY W  TAEKWONDO

Srebro w W arszawie
D ag m ara  H u n o ld  (UKS Je 

dynka Jarocin) wywalczyła srebrny 
m edal Otwartych M istrzostw War
szawy w Taekwondo - Polish Open 
2011. W  zaw odach wzięła udział 
również W eronika Grzegorek, ale 
zakończyła swój start bez sukcesu. 
Reprezentanci Białych Tygrysów 
tym razem  w W arszawie nie sta r
towali.

W  O twartych M iędzynarodo
wych M istrzostw ach  W arszawy 
w Taekwondo w ystąpiło 675 za
wodników z 97 reprezentacji klu
bowych i narodow ych z 26 krajów 
Europy, Azji i Afryki.

D agm ara H unold (kadetki, kat.

+ 59  kg - open) w pierwszej wal
ce zdecydow anie pokonała  15:3 
Aleksandrę Jarosz z UKS Bełżyce. • 
W  finale zmierzyła się z Rosjanką 
Poliną Saryevą, przegrywając 3:13.
- Wysoki wynik nie do końca odzwier
ciedla przebieg walki. Dagmara ostro 
zaatakowała, zapominając o obronie 
i je j przeciwniczka kontrując zdoby
wała punkt po  punkcie - mówił po 
zaw odach  P io tr W esołek, trener 
UKS Jedynka.

D ruga jarocińska zaw odnicz
ka - Weronika Grzegorek (junior
ki, kat. 44 kg) - w pierwszej walce 
uległa Brytyjce Beth W orthington 
i odpad ła  z rywalizacji. (fa f)

D a g m a ra  H u n o ld  (d ru g a  z p ra w e j)  z UKS Jed ynka  w y w a lc z y ła  
w  W a rsza w ie  s re b rn y  m e d a l

http://www.jarocinska.pl
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ZAPOWIEDZI
SPOTKAŃ

> KALISKA A KLASA

Podwójni
Błękitni

D r u ż y n a  B łę k itn y c h  S p a r ty  K o t l in  

z a l ic z y ła  d r u g ie  z  r z ę d u  w y ja z d o w e  

z w y c ię s tw o . G łó w n ie  d z ię k i w ię k s z e m u  

d o ś w ia d c z e n iu , p o d o p ie c z n i A le k s a n d ra  

» M a tu s z e w s k ie g o  p o k o n a li w  B ia d k a c h

m ie js c o w y c h  B łę k itn y c h  2 :0 .

Z e s p ó l z  K o t l in a  z n ó w  n ie  z a c h w y 

c i ł  s w o ją  g rą , a le  o d n ió s ł p rz e k o n u ją c e  

z w y c ię s tw o . T y m  ra z e m  p o d o p ie c z n i 

A le k s a n d r a  M a tu s z e w s k ie g o  z a p r e 

z e n to w a li w ię k s z e  d o ś w ia d c z e n ie  n iż  

b e n ia m in e k  A -k la s y  i  le p s z ą  sku te czn o ść  

n iż  w  p o p rz e d n im  m e c z u .

BŁ0OTNIBIADKI

BŁĘKITNI STARTA KOTUŃ

0:2
(0:1)

SKŁAD

Błękitni Sparta: J. Kmiecik - P Wojtasik, R. Adamski, R Woźniczka, 
D. Kulisz (60. P. Talkowski), D. Jasiński (70. M. Barszczewski), 
K. Talkowski, D. Wojtasik, P. Banasiak (76. J. Walerowicz), 
P Palczewski, T. Nowaczyk

BRAMKI

0:1 - Dariusz Jasiński - po podaniu Tomasza Nowaczyka (44.) 
0:2 - Tomasz Nowaczyk - po zagraniu Przemysława

Talkowskiego (85.)

-  P r z e d  ty g o d n ie m  w  s p o tk a n iu  

z  C z e k a n o w e m , m im o  n ie z b y t  d o b re j  

g ry , m ie l iś m y  w ię ce j o k a z ji d o  s trz e le n ia  

g o li.  Tym  ra z e m  z n ó w  b r a k o w a ło  tego  

o s ta tn ie g o  p o d a n ia ,  a le  m im o  n ie w ie lu  

o k a z ji,  z d o b y liś m y  d w a  g o le  -  p o r ó w n a ł 

d w a  o s ta tn ie  l ig o w e  p o je d y n k i z e s p o łu  

z  K o t l in a  k ie ro w n ik  d r u ż y n y  M a r iu s z  

K a c z m a re k .

W  B ia d k a c h  n ie co  s p o k o ju  z a p e w n ił 

g o ś c io m  tu ż  p rz e d  p rz e rw ą  D a r iu s z  Ja - 

.  s iń s k i, k tó r y  g ło w ą  s k u te c z n ie  z a k o ń c z y ł 

d o b rą  a k c ję  T o m a s z a  N o w a c z y k a .  P o  

z m ia n ie  s t ro n  p rz e z  k w a d ra n s  g o s p o 

d a rz e  z a m k n ę li z e s p ó l z  K o t l in a  n a  je g o  

w ła s n e j p o ło w ie . P ó ź n ie j z e s p ó l z  B ia d e k  

n a d a l b y ł częśc ie j w  p o s ia d a n iu  p i łk i,  a le  

k o n t r y  g o ś c i b y ły  g ro ź n ie js z e . J e d n a k ż e  

d o p ie r o  w  85 . m in u c ie  T o m a s z  N o w a 

c z y k  ze  s to ic k im  s p o k o je m  z a k o ń c z y ł 

c e ln y m  s t rz a łe m  a k c ję  w y p ra c o w a n ą  

p rz e z  P rz e m y s ła w a  T a lk o w s k ie g o  i u s ta 

l i ł  w y n ik  m e c z u .

-  Tom ek p rz e d  tyg o d n ie m  m ia ł  lepszą  

s y tu a c ją , a le  w ó w czas n e rw o w o  z a k o ń 

c z y ł j ą  n ie c e ln y m  s trz a łe m  z c a łe j s iły . 

Tym  ra z e m  z a c h o w a ł s p o k ó j i  p recyz ję , 

p o k o n u ją c  b ra m k a rz a  r y w a l i te c h n ic z 

n y m  u d e rz e n ie m  - z a u w a ż y ł p o p ra w ę  

z a c h o w a n ia  n a p a s tn ik a  sw e j d r u ż y n y  

K a c z m a re k .

(pw)

II L I G A  ( G R U P A  Z A C H O D N I A )

Wyniki IX kolejki rozgrywek:
Energetyk R0W Rybnik • Czarni Żagań 3:1
Calisia Kalisz •  Elana Toruń 1:2
Chrobry Głogów •  Ruch Zdzieszowice 1:0
Raków Częstochowa •  Tur Turek 2:3
GKS Tychy • MKS Kluczbork 1:0
Górnik Wałbrzych •  Bałtyk Gdynia 0:1
Bytovia Bytów •  Nielba Wągrowiec 3:0
Miedź Legnica •  Zagłębie Sosnowiec 2:0
Jarota Hotel Jarocin • Chojniczanka Chojnice 1:2

Wyniki X kolejki rozgrywek:
Czarni Żagań •  Chojniczanka Chojnice 0:0
Zagłębie Sosnowiec •  Jarota Hotel Jarocin 1:1
Nielba Wągrowiec •  Miedź Legnica 0:2
Bałtyk Gdynia • Bytovia Bytów 1:1
MKS Kluczbork •  Górnik Wałbrzych 0:1
Tur Turek •  GKS Tychy 1:2
Ruch Zdzieszowice •  Raków Częstochowa 0:0

Elana Toruń •  Chrobry Głogów 1:3
Energetyk R0W Rybnik •  Calisia Kalisz 2:2

Tabela:
1. Elana Toruń 10 21 17:11
2. Miedź Legnica 9 20 16:6
3. Bytovia Bytów 10 20 15:12
4. Chojniczanka Chojnice 10 19 16:9
5. Ruch Zdzieszowice 10 18 13:8
6. GKS Tychy 10 17 12:7
7. Chrobry Głogów 10 16 13:13
8. MKS Kluczbork 10 14 13:10
9. Calisia Kalisz 10 14 16:15

10. Tur Turek 10 12 11:11

POZNAŃSKA A-KLASA

Niedziela 25 września_  14 00

'Ń i WIELKOPOLSKA II KOMORNIKI

PHYTOPHARM KLĘKA

( 1 0 9 3 )  2 3  w rz e ś n ia  2 0 1 1

KALISKA KLASA OKRESOWA

KALISKA A-KLASA

Niedziela 25 września 11.00

BŁĘKITNI SPARTA KOTUŃ

(U OGNIWO ŁAKOCINY
(b o is k o  w  M a g n u s z e w ic a c h )

|

S

WYNIKI
III RUNDY OKRĘGOWEGO 
PUCHARU POLSKI 
(WZPN POZNAŃ):

Antares Zalasewo • KS Łopuchowo 0:3

Zawisza Dolsk • Phytopharm  Klęka 0:5

Czarni Kaźmierz • Wiara Lecha 5:1
Pelikan Niechanowo • Polonia II Środa 2:4 

Lotnik Poznań • Błękitni II Owińska 1:1 k. 3:2 

Polonia Poznań • LKS Kicin 2:3
Kolejorz Poznań • Świt II Piotrowo 3:0

Tamovia II Tarnowo Podg. • Orkan Objezierze 5:2 

Arka Kiekrz • Suchary Suchy Las 1:1 k. 5:6 

Płomień II Przyprostynia • Huragan Łomnica 2:0 

Rzemieślnik Kwilcz • Rakieta Głuponie 2:1 

Wielkopolska II Komorniki • Przemysław Poznań 3:0

(walkower)

Orkan Konarzewo • Spójnia Strykowo 2:1

Korona Bukowiec • Dyskobolia Grodzisk 0:1 

TS Gminy Kamieniec • Lipno Stęszew 0:0 k. 3:4

KALISKA B-KLASA

Niedziela • 25 września 14 00

g  PROSNĄ CHOCZ

WKSWITASZYCE
(b o is k o  w  K w ile n iu )

Wyjazdy służą
Piłkarze GKS-u Jaraczewo 

odnieśli pewne zwycięstwo 3:0 
w spotkaniu z ostatnim  zespo
łem kaliskiej klasy okręgowej 
LKS-em  Jankowy. Dzięki tej 
wygranej podopieczni M acie
ja  D olaty m ają lepszy bilans 
spotkań wyjazdowych niż ro 
zegranych na  własnym boisku.

W  tej rundzie zespół z Jara
czewa jeszcze na wyjeździe nie 
przegrał! Podopieczni Macieja 
D olaty z wyjazdów przywieź
li jak  dotychczas zwycięstwo 
i dw a remisy. Nieoczekiwanie 
gorzej spisują się przed w łasną 
publicznością . W  N oskowie 
wygrali i zremisowali po razie, 
a  dw ukrotnie przegrali.

Niewiele brakowało, a spo
tkanie w Jankowych potoczyło
by się w  niezbyt pozytywnym 
d la  gości kierunku. Już  w 2. 
m inucie zespół z Jankowych 
mógł objąć prow adzenie, ale 
wykonawca rzutu  karnego dla 
zespołu gospodarzy trafił pił
ką w słupek. Ta zm arnow ana 
„ jedenastka” o stu d z iła  chy

► OKRĘGOWY PUCHAR POLSKI

Skuteczna zemsta
Efektowne zwycięstwo odnieśli pił

karze Phytopharmu Klęka w III rundzie 
okręgowego pucharu Polski. W  Dolsku 
pokonali 5:0 Zawiszę. Wynik może 
imponować, ale wygrana nie przyszła 
klęczanom tak łatwo.

Środowe popołudnia nie są naj
lepszą porą do rozgtywania spotkań 
drużyn z niższych lig. Jeszcze pól go
dziny przed meczem ekipa z Dolska 
dysponowała... trzema piłkarzami. 
Ostatecznie gospodarze skompletowali 
skład (mecz zaczął się z kilkuminuto
wym opóźnieniem). Phytopharm także 
zagrał w okrojonym zestawieniu, ale 
wystarczyło to do zwycięstwa (przydała 
się szeroka kadra, jaką w tym sezonie 
dysponuje ekipa z Klęki).

KALISKA B-KLASA

Niedziela • 25 września _ 11.00

HURAGAN SZCZURY 

0  GKS ŻERKÓW

b a  ofensyw ne zapędy p iłka
rzy LKS-u, bowiem do końca 
m eczu nie zdołali już więcej 
zag roz ić  b ram ce  strzeżonej 
przez M ateusza Adamkiewi
cza. Tymczasem podopieczni 
M acieja D olaty  z m inuty na  
m inutę spisywali się coraz le
piej. Szybko uzyskali przewagę, 
której jednak  dość długo nie 
potrafili udokumentować strze
leniem goli. Dwie bardzo dobre 
okazje zaprzepaścił najlepszy 
s trz e le c  ja ra c z e w ia n  P io tr  
Karcz (raz obronił bram karz, 
a  kolejnym razem przestrzelił), 
zanim  Bartosz M atuszak (po 
„klepce” z Karczem) uzyska! 
prowadzenie.

W  drugiej połowie goście 
kontrolow ali sytuację n a  b o 
isku, choć długo nie potrafili 
zapew nić sobie bezpiecznej 
przewagi. D opiero w  81. m i
nucie jedyny  w prow adzony  
na  plac gry rezerwowy Julian 
D ropik (do Jankowych zespół 
z Jaraczew a pojechał w zale
dwie 13-osobowym składzie),

po zagraniu M irosław a C zaj
ki, znalazł sposób  na  poko
nanie bram karza Jankowych. 
W  końcówce m eczu załam a
nych gospodarzy, którzy jak 
dotychczas przegrali wszystkie 
mecze, pogrąży! Wojciech Pa
toka, który zamkną! akcję po 
dośrodkowaniu D ariusza M a
łeckiego z rzutu rożnego i zgra
niu piłki głow ą przez P iotra 
Karcza. Zwycięstwo mogło być 
bardziej efektowne, gdyż oka
zje do zdobycia kolejnych goli 
mieli jeszcze D ropik i Czajka.

(pw)

LKS JANKOWY

GKS JARACZEWO
0 :3
(0:1)

S K Ł A D

GKS Jaraczewo: M. Adamkiewicz - R. Sobczak, D. 
Pilarczyk, T. Potocki, W. Patoka, J. Kuszyński (75. 
J. Dropik), D. Małecki, T. Ratajczak, B. Matuszak,

0:1 - Bartosz Matuszak - po akcji z Piottem 
Karczem (37.)

0:2 - Julian Dropik - z podania Mirosława 
Czajki (81.)

0:3 - Wojciech Patoka - głową po zgraniu Piotra 
Karcza (87.)

Pierwsi prowadzenie mogli objąć 
gospodarze, jednak strzał jednego z za
wodników z Dolska trafi! w poprzeczkę. 
W  odpowiedzi Dawid Cieślak strzelił 
w słupek. W  26. minucie klęczanie zdo-

t
 ZAWISZA DOLSK

PHYTOPHARM KLĘKA
0:5
(0:1)

SK ŁAD

Phytopharm: A. Pełczyński, Sz. Mazur, M. Kościelniak, D. Wrzalik, 
M. Fleszar (46. R. Wicijowski), M. Kaczalka, M. Pilarczyk, J. 
Wolski, M. Bogusz (58. M. Stamierowski), t .  Zawacki (46. T. 

Parus), D. Cieślak

B R A M K I

0:1 - Dawid Cieślak - asysta Łukasz Zawacki (26.)
0:2 - Dawid Cieślak - asysta Maciej Stamierowski (76.) 
0:3 - Maciej Stamierowski - asysta Dawid Cieślak (82.) 
0:4 - DawiĄ Cieślak - asysta Mateusz Kaczalka (83.)
0:5 - Maciej Stamierowski - asysta Szymon Mazur (85.)

byli gola. Dawid Cieślak wykorzystał 
podanie Łukasza Zawackiego.

W  drugiej połowie bardzo długo 
trzeba było czekać na kolejne gole, które 
padly dopiero w ostatnim kwadransie. 
Zawisza nie wykorzysta! kilku okazji, 
więc zgodnie ze starą piłkarską zasadą 
klęczanie „zemścili się” bez skrupułów. 
Po dwie bramki zdobyli Dawid Cieślak 
i Maciej Stamierowski (pierwsze gole 
w drużynie seniorów).

W  lidze w tym tygodniu Phyto
pharm  miał przymusową przerwę. 
Z rozgrywek, po czterech porażkach 
(bez zdobytej bramki) wycofała się 
drużyna GKS-u Gułtowy. Wszystkie 
wcześniejsze wyniki spotkań tego ze
społu zostały anulowane. (faf)

11. Raków Częstochowa 10 12 11:12 15. Wctoria Koronowo 8 ! 4 1 6:15i Pogoń N. Skalmierzyce •  Czarni Dobrzyca 4:1 Tabela:

12. Jarota Hotel Jarocin 10 12 10:11 16. Polonia 1912 Leszno 8 1 2 1 5:17 Płomień Opatów •  KS Opatówek 3:0 1. Gorzyczanka Gorzyce Wielkie 5 13 - 15:1

13. Górnik Wałbrzych
14. Bałtyk Gdynia

10
10

11
9

9:13 1
711 I V  L I G A  ( G R U P A  P O Ł U D N I O W A )

LKS Jankowy • GKS Jaraczewo
Astra Krotosnm •  Iskra Prosną Sieroszewice

0:3
0:3

2. Fortuna Dębniałki Kaliskie
3. Błękitni Sparta Kotlin

5 1

5
13
10

13:5
8:4

15. Czarni Żagań 9 8 8:15 Wyniki VIII kolejki rozgrywek: Orzeł Mroczeń •  Barycz Janków 2:0 4. Prosną Kalisz 5 10 7:4

16. Energetyk R0W Rybnik 10 7 9:17 Victoria Września •  Dąbroczanka Pępowo 2:0l Zefka Kobyla Góra •  CKS Zduny 1:2 5. CKS Zbiersk 5 9 6:4

17. Nielba Wągrowiec 10 7 9:18 Stal Pleszew •  Wctoria Ostrzeszów 0:2 Olimpia Brzeziny •  LKS Czarnylas 4:2 6. OKS Ostrów Wlkp. Zacharzew 5 8 10:5

18. Zagłębie Sosnowiec 10 5 1 11.17 Korona Piaski •  LKS Ślesin 0:3 7. GOS Zieloni Koźminek 5 8 5:4

Płomyk Kozmimec • IKS Gołuchów

Biały Orzeł Koźmin •  Centra Ostrów
3:1
0:2

Tabela:
1 1. Orzeł Mroczeń 7 17 20:7

8. Piast Czekanów
9. KS Kamień

5
5

6
6

6:5
5:10

Wyniki VIII kolejki rozgrywek: Grom Wolsztyn •  SKP Słupca 3:0l 2. KKS Włókniarz 1925 Kalisz 7 17 18:5 10. Korona Pogoń Stawiszyn 5 4 7:7

Lech Rypin •  Unia Janikowo 4:1 Obra Kościan •  Kasztelania Brudzew 2:0i 3. Iskra Prosną Sieroszewice 7 16 24:6 11. Błękitni Biadki 5 3 1:6
Wctoria Koronowo • Wda Świecie 0:4 Sparta Konin •  Ostrowa Ostrów 0:3 4. KS Opatówek 7 13 13:7 12. Unia Szymanowice 5 3 2:10

Polonia Leszno •  Górnik Konin 1:4 5. Polonia Kępno 7 12 20:6 13. Ogniwo Ląkociny 5 3 8:21

Notecianka Pakość •  Chemik Bydgoszcz 1:1 Tabela: 6. LKS Czarnylas 7 12 10:11 14. Żaki Taczanów 5 2 3:10

Sparta Brodnica •  Cuiavia Inowrocław 
Sokół Kleczew •  GKS Dopiewo

1:0
3:1

1. Centra Ostrów Wlkp.
2. Płomyk Koźminiec

8
8

22
19

22:6
18:7

• 7. Astra Krotoszyn
8. Pogoń Nowe Skalmierzyce

7
7

11
11

12:8

11:11 1 P O Z N A Ń S K A  A - K L A S A  ( G R U P A  1) 1
Unia Swarzędz •  Lubuszanm Trzcianka 1:4 3. Ostrovia Ostrów Wlkp. 8 17 15:9 9. GKS Jaraczewo 7 9 9:8 Wyniki V kolejki rozgrywek:
Piast Kobylin •  Polonia Środa 0:0 4. Victoria Września 8 16 23:13 10. Barycz Janków Przygodzki 7 9 7:7 Pogoń Książ •  Wielkopolska II Komorniki 3:0

5. Victoria Ostrzeszów 8 15 19:11 11. Płomień Opatów 7 9 11:14 Orkan Działyń •  Błękitni II Owińska 1:0

Tabela: 6. Obra 1912 Kościan 8 12 9:9 12. CKS Zduny 7 9 12:23 Polonia Poznań • Wełnianka Kiszkowo 1:1
1. Polonia Środa Wlkp. 8 20 21:1 7. Grom Wolsztyn 8 11 14:8 13. Czarni Dobrzyca 7 7 5:14 Polonia II Środa •  Zawisza Dolsk 6:0

2. Sokół Kleczew 8 20 20:6 8. Stal Pleszew 8 11 8:12 14. Olimpia Brzeziny 7 7 10:22 Pelikan Niechanowo •  Maratończyk Brzeźno 2:2

3. Lech Rypin 8 19 22:7 9. CKS Sparta Konin 8 9 10:13 15. Zefka Kobyla Góra 7 0 3:14 Orkan Jarosławiec •  Przemysław Poznańi (przełożony)

4. Lubuszanin Trzcianka 8 13 11:7 10. Kasztelania Brudzew 8 8 11:16i 16. LKS Jankowy 7 0 4:26 Phytopharm Klęka pauzował

5. Avans Górnik Konin
6. Wda Świecie

8
8

13
12

11:12
15:12

11. Dąbroczanka Pępowo
12. SKP Słupca

8
8

8
7

8:17
9:15

■  K A L IS K A  A - K L A S A  (G R U P A  1 9
Tabela:

7. GKS Dopiewo 8 12 12:11 13. LKS Gołuchów 8 7 7:15 Wyniki V kolejki rozgrywek: 1. Orkan Działyń 4 12 1 10:2

8. Unia Swarzędz 8 12 10:12 14. Korona Piaski 8 6 14:18: Unia Szymanowice •  OKS Ostrów 0:4 2. Polonia II Środa Wlkp. 4 10 1 16:4

9. Notecianka Pakość 8 11 10:12 15. LKS Ślesin 8 5 15:23 Żaki Taczanów • Zieloni Koźminek 0:0 3. Błękitni II Owińska 5 9 15:8

10. Unia Janikowo 8 10 13:16 16. Biały Orzeł Koźmin Wlkp. 8 5 10:20i Piast Czekanów •  Prosną Kalisz 1:2 4. Maratończyk Brzeźno 5 9 11:7

11. Cuiavia Inowrocław
12. Chemik ProNatura Bydgoszcz

8
8

8
8

10:12
11-18 K A L I S K A  K L A S A  O K R Ę G O W A

Błękitni Biadki •  Błękitni spana ronin 
Ogniwo Łakociny • CKS Zbiersk

0:2
2:1

5. Polonia Poznań
6. Phytopharm Klęka

4
4

8
7

7:2
8:6

13. Piast Kobylin 8 8 4:11 Wyniki VII kolejki rozgrywek: KS Kamień •  Fortuna Dębniałki 0:2 7. Pelikan Niechanowo 5 I 7 10:13

14. BKS Sparta Brodnica 8 5 4:16 Włókniarz 1925 Kalisz •  Polonia Kępno 1:0i Korona Pogoń Stawiszyn •  Gorzyczanka 0:2 8. Pogoń Książ Wlkp. 4 6 7:5

9. Wełnianka Kiszkowo 5 5 7:10

10. Orkan Jarosławiec 4 4 6:7

11. Zawisza Dolsk 5 3 7:21

12. Wielkopolska II Komorniki 5 1 3:11

13. Przemysław Poznań 4 0 2:13

Uwaga!
GKS Guttowy wycofał się po IV kolejce. Dotychczasowe 
wyniki spotkań z udziałem tej drużyny zostały anulowane^

K A L I S K A  B - K L A S A  ( G R U P A  I)

Wyniki IV kolejki rozgrywek:
Czarni Wierzbno •  Sokół Chwaliszew
Błysk Daniszyn •  Prosną Chocz 0:4

WKS Witaszyce • LKS Gorzyce 
Tarchalanka • Sulimirczyk
GKS Żerków pauzował
Huragan Szczury pauzował

Tabela:
1. Sulimirczyk Sulmierzyce 4 8 1

2. LKS Gorzyce Małe 4 8 1

3. Prosną Chocz 3 6
4. GKS Żerków 3 6

5. WKS Witaszyce 3 5

6. Tarchalanka Tarchały Wielkie 3 4 1

7. Sokół Chwaliszew 3 3

8. Huragan Szczury 2 3

9. Czarni Wierzbno 3 1 7

10. Błysk Daniszyn 4 0 3

sp o rt • • •
www.jarocinska.pl

http://www.jarocinska.pl
http://www.jarocinska.pl
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II LIGA (GRUPA ZACHODNIA) IV LIGA (GRUPA POŁUDNIOWA) KALISKA KLASA OKRĘGOWA

N ie d z ie la  2 5  w r z e ś n ia  > 1 5 .0 0 S o b o ta  2 4  w r z e ś n ia  > 1 6 .0 0 N ie d z ie la  2 5  w r z e ś n ia  > 1 5 .0 0

#  JAROTA HOTEL JAROCIN JŚJ LKS ŚLESIN GKS JARACZEWO

ZAPOWIEDZI▼
®  NIELRA WĄGROWIEC PŁOMYK ROZMINIĘĆ ASTRA KROTOSZYN SPOTKAŃ

Odczarowana
bramka

M ateusz Śliwa odczarował 
w końcu bram kę n a  s tad io 
nie Zagłębia. Ja ro ta  dopiero 
w swym czw artym  spotkaniu 
w Sosnow cu zdobyła pierw 
szego gola. N a zwycięstwo na 
Stadionie Ludowym przyjdzie 
jeszcze podopiecznym Czesła
wa O w czarka poczekać. N ie
dzielny pojedynek zakończył 
się bow iem  spraw iedliw ym  
podziałem  punktów.

Po porażce z Chojniczanką 
Czesław Owczarek postanowił 
trochę zmienić skład. Z a p au 
zującego za żółte kartki Igora 
Skow rona zag ra ł K rzyszto f 
Czabański. N a ławce spotka
nie zaczęli D am ian  Paw lak 
i Karol Danielak, a  w wyjścio- 
wej jedenastce.znaleźli się Se
bastian Kamiński oraz Hubert 
Nawrocki.

B ardz ie j zm o ty w o w an i 
do tego  m eczu  p rzy s tąp ili 
gospodarze, którzy w pierw 
szych 30 m inu tach  uzyskali 
przygniatającą przewagę, udo
kumentowaną bramką zdobytą 
przez M arcina Lachowskiego 
(wrócił do drużyny po kilkuty
godniowej przerwie spow odo

wanej kontuzją). Jarociniacy 
o d d a li całkow icie  in ic ja ty 
wę Z agłęb iu  b a rd zo  rzadko 
przekraczając linię środkową. 
G ospodarze jednak nie po tra
fili „postaw ić kropki n ad  i” 
i podw yższyć prow adzen ia . 
Z czasem  jarocin iacy zaczę
li p rz e jm o w a ć  in ic ja ty w ę , 
a w  40. m in  d o p ro w ad z ili 
do  w yrównania. Po podaniu  
H u b erta  O czkow skiego p ił
kę do  siatki skierow ał drugi 
z bocznych obrońców  - M a
teusz Śliwa.

D ru g a  po ło w a  b y ła  ju ż  
zdecydow anie lepsza  w wy
konan iu  Jaro ty . P rzy  o d ro 
binie szczęścia podopieczn i 
C zesław a  O w czarka  m ogli 
p o k u sić  się o w yw alczenie 
kom pletu punktów. Po strza
le K rzysztofa C zabańskiego 
z rzu tu  w olnego piłka trafiła 
w poprzeczką. Chwilę później 
Patryk Cierniewski, po bardzo 
dobrej akcji H uberta Oczkow
skiego, po k o n a ł b ram k arza  
Zagłębia, ale sędzia dopatrzy! 
się słusznego spalonego.

G o s p o d a r z e  ró w n ie ż  
mieli swoje okazje do  zm ia-

Z S o s n o w c a  
J a ro ta  
p r z y w io z ła  
je d e n  p u n k t

• • • WYPOWIEDZI POMECZOWE

!ŁE
£

ny rezultatu , ale bez zarzu tu  
b ro n ił D ariu sz  B rzostow ski 
i pojedynek bardzo  m łodych 
ekip zakończył się podziałem  
punktów.

W  n a jb liż s z ą  n ied z ie lę  
J a r o ta  H o te l p o d e jm o w ać  
b ęd z ie  N ie lbę  W ągrow iec. 
Czesław  Owczarek nie będzie 
m ógł w tym  m eczu  skorzy
stać z H uberta  Oczkowskiego 
i M ichała G robelnego, którzy 
w Sosnowcu zobaczyli czwarte 
żó łte  kartk i w tym  sezonie . 
Początek  spo tkan ia  o  godz. 
15.00.

(fa f)

Zagłębie: Ołeksij Szlakotin, Mateusz Sroka, Adrian Marek, 
Sławomir Jarczyk. Marcin Strojek. Patryk Stefański (46. Dawid 
Ryndak ), Marcin Sierczyński , Marcin Lachowski, Michał Cy
ganek (82. Hubert Tylec), Arkadiusz Mróz (61. Konrad Koźmiński), 
Tomasz Szatan (72. Sebastian Domański)

Jarota Hotel: Dariusz Brzostowski - Hubert Oczkowski , Piotr 
Garbarek , Krzysztof Czabański, Mateusz Śliwa - Michał 

Grobelny , Hubert Nawrocki (64. Damian Pawlak ) - Sebastian 
Kamiński (74. Adrian Owczarek), Maciej Tomkowiak (56. Karol Danie
lak), Patryk Cierniewski (89. Paweł Majusiak) - Krzysztof Bartoszak

BRAMKI

1:0 - Marcin Lachowski (11.)
1:1 - Mateusz Śliwa, po podaniu

Huberta Oczkowskiego (40.)

► Czestaw Owczarek - trener Jaroty

Myślę, że wynik jest sprawiedliwy dla obu zespołów. Przebudowa

ne Zagłębie i przebudowana Jarota, dużo piłkarzy z rocznika 1992, 

dlatego trzeba pamiętać, że ci piłkarze, zarówno w  jednym, jak 

i drugim zespole, dopiero uczą się gry drugoligowej. Musimy być

bardzo cierpliwi. Każdy punkt jest dla nas bardzo ważny, gdyż musimy go wywalczyć 

i wybiegać. Dzisiaj udało nam się to  osiągnąć, dlatego jesteśmy zadowoleni z tego 

remisu. To punkt wywalczony na wyjeździe, z którego trzeba się cieszyć.

► Piotr Stach - trener Zagłębia

My, w  przeciwieństwie do Jaroty, nie jesteśmy zadowoleni, 

obcięliśmy tutaj bardzo wygrać. Kłopoty nas nie opuszczają, 

a wręcz się zwiększają. Wrócił Marcin Lachowski do składu, ale 

wypadt Rafał Jankowski (4 żółte kartki). Przez całą noc problemy

żołądkowe miał Sławek Jarczyk i zagrał na własną odpowiedzialność. Pokazał, 

że można zagrać, to jest charakter, który trzeba pielęgnować. Wynik uważam za 

sprawiedliwy. Mieliśmy jednak sytuację, by pokusić się o zdobycie kompletu punktów. 

Po rzucie rożnym, kiedy bramkarz złapał piłkę na linii, nasz zawodnik byt pół metra 

od piłki, mówię tutaj o Dawidzie Ryndaku, i nie tra fił w  nią. Pewnych rzeczy nie 

umiem zrozumieć, mamy Michała Cyganka, który wchodzi w  Legnicy i odmienia 

całkowicie drużynę, tutaj dostaje szanse od początku i w  ogóle nie było go widać. 

Mamy problemy z jakością, chłopcy muszą dojrzeć do tego drugoligowego futbolu.

ł* Mateusz Śliwa -  strzelec bramki dla Jaroty

Cieszę się, że udało mi się strzelić pierwsząw Sosnowcu bramkę 

dla Jaroty i to akurat w moich rodzinnych stronach. Bytem 

trochę zaskoczony tym golem. Najpierw spojrzałem na sędziego 

asystenta, czy przypadkiem nie dźwignął chorągiewki, ale nie

było spalonego. Zaczęliśmy dziś trochę nerwowo, ale dobry mecz zagrał w  bramce 

Dariusz Brzostowski. W obronie cały czas się coś zmienia, trudno o stabilizację, 

ale myślę, że punkt zdobyliśmy zasłużenie.

Po poprzednim meczu trener miał do mnie słuszne pretensje, dlatego chcialem 

się dziś zrehabilitować.

► Marcin Lachowski -  strzelec bramki dla Zagłębia

Liczyliśmy, że wygramy 1:0. Nie oszukujmy się, nie jesteśmy 

i nie będziemy zespołem, który zdominuje wszystkie mecze.

Takie spotkania musimy wygrywać 1:0. Zdobyta bramka chyba 

za bardzo uspokoiła nasz zespół. Ciężko ten mecz ocenić,

ponownie radosny futbol, piłka latała nad głowami, pojawi! się dziwny strach 

przed przyjęciem piłki. Z czego biorą się wysokie pitki? Jak zawodnicy są w  strachu 

i brakuje umiejętności, wtedy zaczyna się zwykła kopanina. Większość piłkarzy 

jest w stresie i tak to wygląda, zamiast próbować coś pograć, wziąć „na zamach", 

czy kiwnąć, to grają bezpieczną, dłuższą pitkę, żeby tylko nie stracić, a to nie 

przekłada się na dobrą grę.
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Gwiazdy po paz p ierw szy MECZ TOWARZYSKI
Po raz p ierw szy w Ja ro c in ie  

kibice b ędą  mieli okazję obejrzeć 
m ęską siatków kę w ekstrak laso - 
wym w ydaniu . W  now o o tw artej 
sali gim nastycznej Z espołu  Szkól 
P onadg im naz ja lnych  n r 2 zm ie
rzą  się zespo ły  Indykpo lu  A ZS 
O lsztyn  i D electy  B ydgoszcz.

W obu drużynach nie brakuje 
gwiazd. N ajbardziej znanym  sia t
karzem , który  zag ra  w Ja ro c in ie  
je s t S tep h an e  A ntiga . F rancuz , 
m ający  za  so b ą  309 w ystępów  
w rep rezen tac ji tró jko lorow ych , 
p rz e sz e d ł p rzed  tym  sezo n em  
do  D electy  ze Skry B ełchatów . 
Bydgoska ekipa m ierzy w tym se
zonie w podium  PlusLigi. Nowym 
trenerem  zosta ł P io tr M akowski. 
Z e sp ó ł w zm o cn ili ta k ż e  m .in . 
M arcin  W ika (z Ja s trzęb sk ieg o  
Węgla) o raz  M icha! D ębiec (były 
rep rezen tacy jn y  lib e ro  z A Z S - 
-u C zęsto ch o w a). D o tego  d o 
ch o d zą  Słowacy! M ichał M asny  
i M ichał C reven o raz  uczestn ik  
z a k o ń c z o n y c h  n ie d a w n o  m i

strzo stw  E u ro p y  - F in A n tti Sil- 
tala. Podium  wydaje się być w  ich 
zasięgu .

Indykpol A ZS O lsztyn  także 
p rzystępu je  do  sezonu  z now ym  
szk o len io w cem . Z e sp ó ł o b ją ł, 
zn an y  nie tylko w  Polsce, W łoch

DELECTA BYDGOSZCZ
Wojciech Jurkiewicz -  kapitan, Stephane 
Antiga (Francja), Michał Masny (Słowa
cja), Marcin Wika, Piotr Lipiński, Dawid 
Konarski, Marcin Waliński, Michał Cen/en 
(Słowacja), Rafał Obermeler, Wojciech Gra
dowski, Andrzej Wrona, Piotr Sieńko, Antti 
Siltala (Finlandia), Łukasz Owczarz, Michał 
Dębiec, Tomasz Bonisławski 
Piotr Makowski - trener

INDYKPOL AZS OLSZTYN
Paweł Siezieniewski -  kapitan, Igor Yudin, 
Andrzej Stelmach, Marcin Mierzejewski, 
Guillermo Hernan, Dawid Gunia, Piotr Hain, 
Wojciech Winnik, Wojciech Ferens, Mariusz 
Gaca, Piotr Łukasik, Bartosz Mariański, 
Bartosz Krzysiek
Tomaso Totolo - trener

T o m aso  T o to lo . O  sile d ru ż y 
ny stan o w ią  H iszp an  G uillerm o 
H ern an  (najlepszy rozgryw ający 
Ligi Europejskiej w 2010), a  także 
Ig o r Y udin (p o ch o d zący  z R o
sji re p rezen tan t A ustra lii) o raz  
B u łgar M eto d i A naniew . P rzed  
se z o n e m  d o  z e sp o łu  d o łą c z y ł 
w ie lo le tn i rozg ryw ający  re p re 
zentacji Polski Andrzej Stelm ach. 
K apitanem  drużyny jest inny były 
reprezen tan t Polski Paweł Siezie
niew ski.

W  zeszłym  tygodn iu  o b a  ze
społy  zm ierzyły się p o d czas tu r 
nieju w E łku, gdzie  m in im aln ie  
lepsza okazała się D electa wygry
w ając 3:2. Ja roc iń sk ie  spo tkan ie  
będzie  w ięc okazją  do  rew anżu  
i jed n y m  z o s ta tn ich  sp raw d z ia 
nów  p rzed  ru sza jącą  n iebaw em  
ligą. Bilety kosztu ją  10 zł. L iczba 
m iejsc o g ran iczo n a .

O rg a n iz a to re m  m eczu  je s t  
Tow arzystw o K rzew ienia S portu  
S iatkarz
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